
Z A P I S N I K

24(IV) za jed n ičk e  g jed n ice  O pštinskog v i je ć a  i  V ije ća  radn ih  z a je d -  
n ica  sfcupštine op štin e  B an ja  lu k a  održane u s r i je d u  14 .o k to b ra  
197o.godine u V ije ć n ic i  Boma k u ltu re .

S jed n ica  je  p o č e la  u 9 časova i  15 m inuta.
Prvom d i je lu  3 jed n ice  p re d sje d av a  p re d sje d n ik  

Skupštine op štin e  Živko B ab ić .
Brugom d i je lu  p re d sje d a v a  pod p red sjed n ik  sk u p š t i-

ne Bžavid Gunić.
Z apisn ik  vodi 6uković Anita - s te n o g ra f  Slcupštine

o p š t in e .

ŽIVKO BABIĆ

Otvaram 24 za jed n ičku  s je d n ic u  V ijeća  skupštin e.K on stu jem  da od 127 
odbornika s je d n ic i  p r is u s tv u je  9^ odbornik^prema tome imamo potreban  
b ro j odbornika za rad  na d an ašn jo j s je d n ic i .
Vi s te  p re d lo g  dnevnog reda p rim ili.B aam o  p re d lo g  da se sk ine s 
dnevnog reda:

1 .  P r i je d lo g  Z aključka o pregčedu S ta tu ta  V eterin arsk e s ta n ic e  
B an ja Luka.

2. In fo rm ac ija  o nekim p ita n jim a  u v e z i sa  sprovođenjem konkursa
za izfeor d ire k to ra  u Trgovinskom preduzeću "Buvan” B an ja lu k a .

P red laže  se dopuna dnevnog reda s l i je d e č im  tačkama:

l .P r i j e d l o g  Z aključka o o b u stav i iz v r še n ja  S ta tu ta  Trgovačkog 
preduzeća "Buvan"Banja lu k a .

/

2 . In fo rm ac ija  o u p isu  učenika u prve razred e šk o la  I I  stepen a u 
šk o lsk o j 197о/71 g o d in i.

3 . P r i je d lo g  H je šen ja  o ii&enovanju članova Skupštine Ppnda "P e ta r  
Kočić " .

4 .  P r i 3ed log  H je šen ja  o prenosu  p rav a  k o r iš t e n ja  određenih sre d -  
s ta v a  na Mjesnu za jed n icu  S t r i č i ć i .

5 . P r i je d lo g  Z aključka o r a s p o d je l i  2 ,o 5 o .o o o ,o o  d in ara  obezbjeđenih 
u budžetu Opštine B an ja lu ka za 197o.godinu na ime obezb jeden ja 
uČešća za kupovinu stanova i

ć .P r i je d lo g  Z aključka o odobrenju o b n av ljan ja  lo k a c i ja  za izg rad n ju  
stambenih o b jek ata  poru šen ih  od z e m ljo tre sa  2 6 .i2 7  oktobra i  31. 
decembra 19 6 9 .go d in e .
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Ctvaram p re tre g  po ovako predloženom dnevnom redu .

Z3ITIĆ DOBHIVOJ

Mi odtiorn ici p o d n je l i  smo amandman da se u v r s t i  u dnevni red 
dan ašn je sk u p štin e  i  s t a tu s  doma u Bronzanom Majdanu.

ŽTT/KO 3ABIĆ

Predlažem  da se u s v o ji  p re d lo g  druga Zenida i  da se ova tačk a  
u s v o ji  da Bude kao p o s l je d n ja  tačk a  dnevnog red a .

S tav ljam  na g la s a n je  ovako dopunjen dnevni red .

P red lo žen i dnevni red  u podpun osti se u sv a ja .

N ašoj s je d n ic i  pored odBornika p r is u s tv u ju  Savezn i i  r e p u t l i -  
čk i p o s la n ic i :  Dodig P e ta r  Član СКЗК B i И -е ,Ju r in č id  Niko sav e- 
zn i p o s la n ik  ,Momir Kapor p od p red sjed n ik  Skupštine BiH-e i  
p re d s je d n ik  Upravnog odBora Ponda za obnovu B an ja lu k e .
ZAjedno sa  republičk im  p o slan ic im a  p r is u s tv u je  g e k re ta r  C p štin -  
gke k o n fe re n c ije  Saveza komunigta B an ja luke M ihajlo  Bonović, 
s e k r e ta r  O pštinske k o n fe re n c ije  S o c i ja l i s t i č k o g  Saveza B .Iuke 
Božo D e la č ,je d a n  h ro j p re d sje d n ik a  s a v je t a  i  o s t a l ih  d ruštven ih  
p o l i t i č k ih  rad n ik a .Z ah valju jem  se svima na učešču u ovoj gkup- 
š t i n i .

Prelazim o na prvu tačku dnevnog reda

IZVJBŠTAJ 0 RADU POUDA ZA OBNOVU BANJALUKU DO KRAJA S^TBMBRA 
197o. G0DIF3.

ŽIVKO BABIĆ

Mi smo p r im i l i  ovaj i z v je š t a j  ,zam olio  hih druga Momira Kapora 
da nam dade uvodno napomenu.

MOMIR KAPOR

U okviru d is k u s i je  hteo h i  da kažem p a r  r i j e ć i  o p ita n jim a  
k o ja  možda n isu  dovoljn o  n ag lašen a u i z v je š t a ju .P r i j e  svega 
hteo h ih  da kažem n ešto  o radu Upravnog odhora, j e r  u i z v je -  
š t a ju  napisano je  k ratko  i  p o je d n o g tav lje n o , a da se to  ne 
h i  g h v a tilo  da je  jednostavno i  da se lak o  r je ša v a ,k a o  da 
nema v e l ik ih  p o slo v a  n i p roh lem a,k azat ću samo neke starari 
ko je  će i z n je t i  i  p r ik a z a t i  pravo s t a n je .
V e lik i h ro j p i t a n ja  r a z m a tra li  smo po nekoliko p u ta , v r a č a l i  
se na ta  i s t a  p i t a n ja ,  a to  su uglavnom p i t a n ja  k o ja  su od 
večeg z n a č a ja .V r lo  sa v je sn o  i  o z h iljn o  r a z m a tra li  smo t a  p i t a -  
n ja  p r o v je r a v a l i  i  u s a r a d n ji  sa  drugim društvenim  i  p o l i t i -  
čkim o rg a n iz a c ija m a ,p r i je  nego gmo d o n o g il i  o d lu k e .
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Neki n a š i  a k t i  "b il i  su na javnim d isk u sijam a  i  i z a š l i  su ta k v i 
da nismo im ali n ikakvih  o z h i l jn i j ih  p rim jed h i.T o  z n a š i da smo 
ra z m a tra li  te  prohleme p a ž l j iv o  s s ta n o v iš ta  n aših  m ogućnosti 
i  in te r e s a  n aših  građana, i  r a d i  toga i  n i je  h i lo  z n ača ;jn ijih  
p rim jed h i na naše p re d lo g e .P r i  r je ša v a n ju  ovih p i t a n ja  im a li smo 
s ta ln o  proh lem e,s jedne stran e  a p o tre h e ,s  druge stran e  mogućno- 
s t i .B e z  ohzira kakvim smc se sred stv im a m ogli n a d a t i ,h i l i  smo 
s ta ln o  u manjku sre d sta v a  i  m o ra li smo da podjiirujem o iako  to  
n i je  h i lo  moguće.U iz v r še n ju  sv o jih  ohaveza idemo s ta ln o  n a p r ije d  
isp re d  n aših  m ogućnosti da podmirimo sve ohaveze i  sre d stv a .M i 
smo neprekidno dužni izvođačim a radova od lo  -  16 m i l i j a r d i .
Hteo sam da izvučem zak lju čak  iz  i z v je š t a j a ,  da smo mi u B an ja lu c i  
n a s t a v i l i  a m islim  da ćemo i  u s p je t i  da razv ijem o š i r i  fro n t 
radova ,kako u stamhenoj iz g r a d n ji  (d ru štven o j i  p r iv a tn o j iz g ra d -  
n j i )  ,ta k o  i  na s a n a c i j i  oh jek ata  u p r iv r e d i  i  vanprivrednim  d je -  
la tn o stim a .T o  ima sv o ju  dohru stran u  , s jedne s t r a n e ,š to  se v e l i -  
k i  h ro j oh jek ata  počeo r a d i t i  i  š to  će h i t i  završen .U  početku 
je  u lje v a n a  nada da će v e l ik i  h ro j radova h i t i  ohp.vljen u ovor' 
g o d in i, a s druge stran e  h i lo  je  te šk o  s v la d a t i  t o l i k i  fro n t  
radova a da ne hude o z h il jn ih  prohlem a.V i s te  s v i  u č e sn ic i  u tom 
p rocesu  i  imate v e l ik i  h ro j p rim jed h i i  s lu š a te  od građana k o jek a-  
kve prim jedhe(U avađa razne prim jedhe u v e z i izvedenih  radova ,d a  
se rad o v i ne izvode stručn o  , da se izvode sporo ,n eorgan izovan o, 
da se jedan  posao  u rad i a d ru g i dođe i  t . d .  )N ije  se n i moglo o ček i-  
v a t i  da t ih  prohlema neće h i t i  u to l ik o  širokom fro n tu  radova.
Da smo im ali ovogodišn je isk u stv o ,v je ro v a tn o  h i  h i lo  v iše  o rgan i-  
zo v an o sti i  manje h i  h i lo  p ro m a ša ja .Š to  se t i č e  to g  fro n ta  radova 
k o j i  se iz v o d e ,v o d ilo  se računa da održimo kurs k o j i  smo z a c r t a l i  
u našem programu radova.Program  radova smo d o n je l i  na početku 
godine, o njemu smo p a ž l j iv o  d is k u to v a l i  i  t a j  Program je  h io  
na jav n o j d i s k u s i j i  i  h io  je  odohren od n aših  gradana.M i smo se 
d r ž a l i  to g  k ursa  i  prvo m jesto  d a l i  stamhenoj i z g r a d n j i , s a n a c i j i  
stamhenih oh jek ata  i  iz g r a d n ji  novih oh jek ata  i  iz g r a d n ji  novih 
stan o v a .N a jv eča  sre d s tv a  su nam jenjena t o j  sv r s i .M is lim  , da i  
danas kad podnosimo t r e č i  i z v je š t a j  ,možemo k o n sta to v a t i da je  
t a j  kurs p r a v i l a n , je r  smo u s r e d i š t e  m o ra li da metnemo čo v jek ta , 
r je š a v a n je  prohlema k o j i  su za l ju d e  v ažn i, a to  je  stan o v an je .
U toku ove godine na raznim p o ljim a  v i d j e l i  smo da nismo dovoljno 
sre d s ta v a  o d v a ja l i  za p riv re d u  i  druge o h la s t i .I a k o  ima tu  manjka 
sre d s ta v a  ipak i  onoliko k o lik o  su im a li na ra sp o lo žen ju  n isu  
im a li praviJLan k u rs, je r  tempo o h n av ljan ja  p riv red n ih  k a p a c ite ta  
n i je  tak av  kakav h i ž e l j e l i . ,:?matram da je  ovaj kurs p r a v i la n  š to  
smo na prvo m jesto  s t a v i l i  stamhenu iz g rad n ju .R ad i se o s a n a c i j i  
oko 5ooo o h jek ata , od toga  preko 26oo je  završeno , j e r  ova c i f r a  
koju  s te  u i z v je š t a ju  p r o č i t a l i  s ta ln o  se pen je  iz  dana u dan.
Jo š  ima da se s a n ita  preko 24oo stan ova.U " svim ohjektim a se 
r a d i  . D o h ili smo g a ra n c ije  i  ohečanja izVođača radova da će 
t a j  h ro j stanova h i t i  završen  ,hez o h zira  š to  mi njim a dugujemo.
Sto se t i č e  novih stan ova z a p o č e li  smo preko 23oo stan ova , od 
toga  999 je  završeno a u toku su rad o v i na 13oo stanova.U  i z v je -  
š t a ju  s te  v i d j e l i  da je  r a z l i č i t  stepen  d o v rše n o sti t ih  radova.
Od izvođ ača  t ih  radova d o h il i  smo ohečanje da će do k r a i a godine
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gtan ov i 'b i t i  zavroen i.P o  našim ocjenama k r it ič n o  je  oko 2ooo 
stanova.Poduzete su sve m jere kod izvođača radova da p o ja č a ju  
radnu snagu , kako Тоi  se rad o v i š to  p r i j e  z a v r š i l i ,  da se r a d i 
u nekoliko sm jena,da š to  v iše  radn ika rade na jednom otijektu 
i  t .d .Im a  o t je k a ta  na kojim a jo š  n i je  dovoljno m jera poduzeto 
da b i  se z a v r š i l i .P r e o s t a ju  nam samo jo š  2 ,5  m jeseca do k r a ja  
godine a mora da se obave z n a č a jn i p o s l o v i , a l i  te  radove če 
b i t i  moguće o b a v i t i , j e r  to  su uglavnom p o k r iv sn i o b je k t i  i  u 
roku od 2,5  m jeseca može se v e l ik  d io  p o slo v a  z a v r š i t i ,u k o l ik o  
se p r i s t u p i  jo š  o rgan izo v an ije  ra d u .K r it ič n o  je  kod n a s e l ja  i z -  
vođenj'e in f r a  s t r u k tu r e .T i  su rad o v i ugovoreni na vrijem e, izv o -  
đ a č i radova sz  orunuku d d a l i  puno obečanje da će b i t i  z a v r še n i.
Mi smo s v i je g n i  da t i  rad o v i ne mogu b i t i  z a v rše n i do k r a ja  
godine.M i in s ts t ira m o  da se b ar  p rva  fa z a  obaviu- i  da se sva. 
o s t a la  in fr a  s tru k tu ra  izvede š to  je  moguće p re ,p o d  uslovom 
da se izvođač zauzme da poduzme izvaredne m jere ,kako b i  ovi 
rad o v i b i l i  do konca godine zav rše n i.N e k i p o g lo v i kao š to  je  
uvodenje e lek triČ n e  e n e rg ije  idu dobro,dok p o s lo v i  na vodovodu 
i  k a n a l i z a c i j i  z a o s t a ju ,a l i  po n ašo j o c je n i b iće  moguće z a v r f i -  
t i .U k o lik o  sve te  p oslov e  prema našim predviđan jim a obavimo 
na stambenim zgradama, onda b i  u ovu zimu u š l i  s mnogo manje 
problem a nego š to  smo u š l i  u p ro š lu  zimu.To zn ač i neće b i t i  
stan o v ap ja  u p rik o licam a , garažama i  a u to b d s im a ,a li b i  o g ta lo  
u ovoj zim i stan ovan je  u barakama ,kao  i  u vagonima, gd je  b i  
d o šlo  do nekih. m anjih p o b o l jš a n ja ,š t o  b i  iz v je s ta n  b ro j l j u d i  
k o j i  gtanu ju  u jednom d i je lu  vagona dobio na k o r iš te n je  c i j e l i  
vagon.Osim to ga  jedan  b ro j,k a o  š to  vam je  poznato po Odluci 5kup- 
š t in e ,o s t a v l je n  je  jedan  d io  stan ova da se r i j e š e  kadrovska 
p itan ja ,o d n o d sn o  prob lem i.
Sto  ge t ič e  šk o la  možemo k a z a t i  da su u ž in je n i m aksim alni n apori 
iako jo š  p o s t o j i  o z b i l jn i  problem i u pogledu šk o lo v an ja  jednog 
d i j e l a  d je c e .S ta n je  зе uglavnom takvo da se može o č e k iv a t i  n j i -  
hovo skoro zav ršen je .U  p o sljed n jem  d i je lu  i z v je š t a j a  n i je  n iš t a  
posebno rečeno o z d r a v s tv u .I š lo  se redom , a l i  o zdravstvu  n i je  
n i š t a  rečen o ,p a  b i  j a  h t io  da kažem samo to , da se n a s to ja lo  
da se n a s ta v i rad odmah nakon z e m ljo tre sa  u im proviziranim  u s lo -  
vima c i je l o g  zdravstven og cen tra  u B a n ja lu c i .P o b o ljš a n i  su u s lo v i  
izgradnjom  19 baraka za potrebe b o ln ice .O n i se n alaze  u tim  obgek- 
tim a i  onim ko je  su m ogli s a n i r a t i , r a z v i l i  su sva sv o ja  o d je le n ja  
i  im aju preko looo  l e ž a ja  u tim  ob jektim a.B ez ob zira  š to  je  
v e l ik  b ro j l e ž a ja  i  š to  b i  g t a  s tran e  m ogli b i t i  z a d o v o ljn i, 
u s lo v i  u kojim a rade v r lo  su t e š k i  i  n isu  s tv o re n i u s lo v i  za 
rad  da b i  m ogli o b je z b je d i t i  z d r a v lje  građanima kako b i  to  m ogli 
u p obo ljšan im  uslovim a.O ni će i  d a l je  n a s t a v i t i  sa  radom u takvim 
uslovim a dok se ne iz g r a d i  novi zd rav stv en i ce n ta r .S a d a  će napu- 
s t i t i  školglce ob jek te  i  p r e g e l i t i  se u Medicingku šk o lu  k o ja  se 
sada g ra đ i, a k o ja  će s l u ž i t i  uglavnom kao b o ln ic a  dok se ne 
z a v r š i  M edicin sk i c e n ta r .J a  se ne b i  zadržavao na ostalom  pddru- 
č j u , a l i  b i  kazao neštdi u v e z i p r iv r e d e .J a  se slažem  sa  referatom  
k o j i  su d a l i  drugovi iz  O pštinske k o n fe re n c ije  SK drug Bonović.
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želim  da p o d sje tim  na ono š to  je  rečeno u Programu.Mi p rilik o m  
donošenja Programa nismo t i l i  u s ta n ju  da form ulišem o,decidiram o 
i  da budemo sasvim  određen i.Z ato  smo d o n je l i  naknadne odluke k o jih  
smo se p r id r ž a v a l i ,p r i l ik o m  k o r iš t e n ja  sre d sta v a .U  prvom redu d a l i  
smo avanse za prve radove privrednim  organ izac ijam a.Z atim  smo t r a -  
ž i l i  od p riv red n ih  o r g a n iz a c i ja  sanacione progrgme.Mnogo privred n e 
o rg a n iz a c ije  iz r a d i le  su sv o je  saaac io n e  programe i  p re z e n to v a li  
han ci i  nama.Oni su o c je n je n i s ekonomske stran e  g le d i š t a  i  d a l i  
su m iš l je n je  , na osnovu čega smo mi r a z m a tra li  te  programe i  flono- 
s l l i  od lu k e .Jed an  h ro j san ac io n ih  programa smo o d o h rili.lT ek i od 
t ih  san ac io n ih  programa znaće hukvalne s a n a c i je ,  s tim  š to  je  ipak  
u grad iv an je  i  u sv a ja n je  m odern ijih  r je š e n ja  ,moderni;je te h n o lo g ije . 
Kod nekih smo d o h il i  takve programe k o j i  znače v e l ik i  d io  o s tv a re -  
n ja  i  p e rsp e k tiv e  , t a k v i  su p r o je k t i  kod "G la s"  , "V rhas" "V itam in- 
ka" )Mi smo se ru k o v o d ili i  nekakvim p r io r ite t im a ,r a z m a tr a ju č i  
sanacione programe onih o r g a n iz a c i ja  k o je  su n a jv iše  oštečen e.T u  
3p ad a ju  "G la s"  "V itam inka" "V rhas" ±x±xd. "Trudhenik " i  te san a- 
cione programe smo o d o h rili.Im a  v e lik  h ro j san ac io n ih  programa 
razrađ en ih  a ne odohrenih.M i nismo m ogli o d o h r it i  sve te  program e, 
prvo š to  nismo z n a li  kakva de se d o n je t i  3istem ska r je S e n ja  a 
drugo nismo h t j e l i  a n i sm je li  da odohravamo programe kao sanacione 
a u s tv a r i  tu  ima v e l ik  step en  novih iz g ra đ iv a n ja , š to  n i u kom 
s lu č a ju  ne mogu se sm a tra t i  sancionim  programima i  odohrenje 
tak v ih  programa moglo h i iz a z v a t i  p rigo v o re  da razv ijam o nove 
k a p a c ite te .S a d  ovih dana h iće  i  to  p i t a n je  sistem sk o  r i je š e n o  i  
mi ćemo h i t i  u m ogućnosti prema tome i  da donesemo slohodne odluke 
i  da vodimo p o l i t ik u  ko ju  ćemo a k c e p t i r a t i ,d a t i  razv o j privrednim  
k a p a c ite t im a ,je r  r a z v i ja n je  ove nadogradnje ne h i  z n a č ilo  i  h o gat-  
stvo  ,u k o lik o  ne h i im a li ra z v ije n u  i  m a te r ija ln u  osnovu na k o jo j 
se može r a z v i j a t i  jedan  grad .R azum ije se , da p ren ošen je  t e ž i š t a  
na r a z v i ja n je  p riv re d n ih  k a p a c ite ta  za iduču godinu , ne zn ać i, 
zanem arivanje prohlema k o j i  su o s t a l i  n e r je še n i  u o h la s t i  stan o v a-  
n ja (p ro srv je te  ,k u ltu re  ,u ž i  s p o r t , f i s k u l t u r e  i  t . d .  )Sad h i  rekao 
nekoliko r i j e č i  o jednom p ita n ju  iz  drugih  programslcih m jera, a to  
je  p i t a n je  kadrova.U  p a rtijsk o m  m a te r i ja lu  p ro č ita o  sam da od 
25.000 z ap o slen ih  u p r iv r e d i  428 je  f a k u l t e t s k i  oh razovan o .Ja  m islim  
da o tom podatku ne h i  treh ao  v e l ik i  komentar.Osnovno je  da je  to  
izvaredno n epovoljan  odnos v isoko  stru čn ih  kadrova prema k v a l i f ik o -  
vanim, po lu kvalifilcovan im  i  n ek valifikovan im , to  je  ono Sto  možemo 
s v i  da kažemo.Kad h i a n a l i z i r a l i  kakvi su to  k adrov i v is o k o k v a l i f i -  
k o v an i,k ak v i su to  p r o f i l i  , i  s druge 3tran e kakve kadrove trehamo, 
onda h i  v i d j e l i  o z h il jn o s t  to g  prohlem a.
B an ja lu čk a p r iv re d a  je  razoren a.Im a fa h r ik a  k o je  imaju v iso k i 
stepen  f in a ln e  ohrade i  u tim  fahrikam a mora da r a d i v e l ik i  h ro j 
stru čn ih  lcadrova daleko v iše  nego u onim granama gd je  je  n izak  
stepen  ohrade.U takve o r g a n iz a c ije  sp ad a ju  "Rudi Č ajavec" "V rh as", 
"V itam inka""ffieiu loza " i  t .d .M is lim  da smo pomalo s v i  k r iv i  za 
takvo s ta n je  kadrova ,p očev  od p o l i t i č k ih  fa k to r a  pa do samih p r i -  
vrednih o r g a n iz a c i ja , je r  se organizovano n i je  h a v ilo  tim  prohlemom, 
i  n žšsK sa:: n isu  se zajedn ičkim  naporima o d v a ja la  veča sre d stv a  
za ohezheđenje t ih  kadrova.
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Tu ne m ig lin  v e5 i Ђгој sred g tav a  k o ja  ge d a ju  za šk o lo v an je  t ih  
k ad ro v a ,to  m iglim  i  na doškolovavan je , v iš a  l i č n a  prim an ja i  b o l j i  
gtan dard .
Mi gmo u Programu o d v o j i l i  164 m ilio n a  sre d s ta v a  za r je ša v a n je  to g  
problem a.Dogad gmo n a p r a v i l i  da gmo k o n c e p t ir a l i  jedan  program po 
kojem b i  mi t a d i l i  na obezbjeden ju  k ad ro v a .D a li gmo da ge to  gru č- 
no obrad i od gtrane grupe l ju d i  k o j i  ge bave tim  p ita n je m ,k o ji  će 
moći d a t i  neke p r i je d lo g e  za r je še n je .M i ne želim o da to  bude neka 
pogebna g tu d i ja ,n a  koju  ćemo č e k a t i  5-6 m jesecu , već da to  bude 
jedan  akto  programa na b a z i k o je g  b i  ge mogla r a z v i t i  š iro k a  a k c i ja  
sv ih  fa k to ra  k o j i  gu z a in te r e g ir a n i  za r je ša v a n je  to g  problem a.
Na p rv o j g je d n ic i  Upravnog odbora Fonda p o g tav iće  se to  p i t a n je  i  
održat ćemo zajedniČku s je d n ic u  U.O. i  kadrovgka k o m ig ija  5 .0 .
H tio b ih  da izraz im  lič n o  m iš l je n je  o r je ša v a n ju  to g  problem a.
Tu tre b a  u prvom redu da u tič u  p o l i t i č k i  fa k to r i,p o se b n o  o rgan iza-  
c i je  kojim a su t i  k ad ro v i n a jp o tre b n i ji .T r e b a  prvo o d v a ja t i  p a re .
Po tom programu će se iz n a ć i  k o lik o  će t r e b a t i  da odvoje p rivred n e 
o rg a n iz a c ije  sre d sta v a .P r iv re d n e  o rg a n iz a c ije  tre b a  da u svo je  t a j  
program kad bude završen .D a obaveze ko je  pruzmu budu obaveze sv ih  
nas u ovom grad u .H islim  da u tom programu tre b a  da bude gadržano 
l )k o l ik o  b ro j kadrova trebam o., 2 ) Iz ra č u n a ti k o lik o  k o šta  t a j  p ro -  
gram ,uzim ajući u o b z ir  k o lik o  k o šta  šk o lo v an je  novih k ad ro v a ,k o lik o  
k o šta  g p e c i ja l iz a c i ja ,o g p o g o b l ja v a n je  , k o lik o  šk o lo v an je  ovdje i  
o sp o go b ljav an je  u m jegtu .}£oliko stanova tre b a  da izgradim o za te  
lju d e ,k a k o  da budu nagrađeni.D a se već sve u n ap rije d  zna, kakve su 
p o treb a  , da b i  se m ogli iz o r g a n iz o v a t i , je r  bez g re d stav a  mi nećemo 
moći d o ć i do kadrova.Ako je  u p it a n ju  n agrađ ivan je  , da se za p o je -  
dine vrhunske stru čn jak e  o b aab jed i , da putem ugovora, i l i  p la .ta  
d o b iju  odgovarajuću naknadu.TTeznam da l i  sam u b e d ljiv , a l i  osječam  da 
i  u svom radu čegto  p u ta  b ih  mogao da uradim mnogo s t v a r i  kad b ih  
imao č vjelca, odnogno potrebnog g tru čn jak a  na k o je g  b i  ge mogao 
o g lo n it i  ,d a t i  mu određene zadatke.U  tak v o j g i t u a c i j i  ge n a la z i  
C pštin a ,p riv red n e  o r g a n iz a c i je , a i  p riv red n e o rg a n iz a c ije  jo š  
č e š ć e , je r  one ge gugreču iz  dana u dan takvom problem atikom  koju 
b i  t re b a lo  r i j e š i t i . P o g l i j e  zem ljo tre ga  je  n a s ta lo  te šk o  s ta n je  
za rad  kadrova u B an ja lu c i ,  tako da se jedan  b ro j kadrova o d ge lio  
iz  B an ja  luke.O gim  to ga  p o s t o j i  nerazum jevanje , te  ako ge to  ne 
popravi,možemo o č e k iv a t i  da će nam ge r a g u t i  i  ovo malo kadrova.
Ovo sve je  jedan  dugoročan proceg .
Da b i  brže z a u s t a v i l i  proceg r a g ip a n ja  i  o d lažen ja  k a d ro v a ,tre b a le  
b i  gada p rivred n e o r g a n iz a c ije  i  druge i n s t i t u c i j e  da prouče kadrov- 
sku g i t u a c i jd  i  da n a s to je  da već u toku ove godine obezbjede 
vrhungke kadrove.M i ćemo p o d u p ira t i  gvaku privred n u  o rg a n iz a c iju  
k o ja  bude r je š a v a la  probleme kadrovgke k o j i  nigu u g tan ju  gami da 
riješe.M ožem o im o b e z b je d it i  s re d sta v a  za gtanove, d a t i  im neka 
sr e d s tv a  ako ge r a d i  o ugovornim odnogim a,za pogebne vrhungke g tru č -  
njake možemo također o b e z b je d it i  gredstsrsr.
J a  b ih  m olio , da u d i s k u s i j i  date sv o je  m iš l je n je  o onome š to  je  
u i z v je š t a ju  kazano , da date lc r i t ič k i  ogvrt i  na ono š to  gam 
ja  rek ao .



7 .

ŽIVKO BABIĆ

Pređlažem  pauzu od 15 minuta , s tim  da se sv a k i d isk u ta n t ja v i  
cedu ljicom  za d is k u s i ju .

AITUSlć JOSIP

I z v je š t a j  зе d o sta  dobar po mom shvatan ju .M oj p r i je d lo g  je  da 
p rilik o m  u sv a ja n ja  i z v je š t a j a  3kupštin a donese z a k lju č a k  k o jeg  
ohrazlažem m Veliki h ro j dom aćinstava sa  kućama označenim hrojem 7 
n i je  d oh ilo  nikakvu pomoć , izu zev  san ac io n ih  elahorata.IT a mom podru 
č ju  je  17o tak v ih  dom aćinstava.Predlažem  da se po hitnom postupku 
nađe r je š e n je  , da se tim  Ijudim a ohezhjeda sre d s tv a  h ar po 5oo.ooo 
s t a r ih  d inara.K od n jih  su  n esređ en i im ovingko-pravni odnosi i  ne 
mogu da doh iju  dugoroČne k re d ite  , iako im aju pravo.U  roku od 1о-15 
dana tre h a lo  h i svim tim domaćinstvima d a t i  jednokratne p o m o ć i,je r  

oni već u l o ž i l i  sv e |a  sre d s tv a  i  tru d .

MCMIR KAPOR
Drugovi u g ru n to v n ic i t r e h a l i  h i  da hudu e l a s t i č n i j i .

ŽIVKO BABIĆ

Bohro, t4  Jozo  p re d la ž e ^ l)  da se gradanima o g ig u ra ju  sre d s tv a  i  
2) da se p o jed n o stav n i postupak  oko izd av an ja  dokum entacije.

IBRAHIMBUGOVIĆ ČAMIL

B rugovi i  d ru g a r ic e , d o z v o lite  nekoliko r i j e č i  da kžem po p ita n ju  
šk o ls tv a  i  ohrazovan ja.
Drug Momir je  napomenuo u kakvoj se s i t u a c i j i  n a la z i  naše šk o ls tv o . 
Mogu da konstatu jem , da je  s ta n je  u šk o ls tv u  h o l je  i  mnoge šk o le  
su san iran e  i  o d v ija  se rad  u novim oh jektim a.Pored toga  hteo  h i  da 
kažem da smo v r lo  za d o v o ljn i ogtvarenjem  programa i  pored n iza  t e š -  
koča na k o je  smo n a i l a z i l i ,  da ne pominjem k r i t i č n i  g rad e v in sk i ma 
t e r i j a l  kao i  na to  š to  smo m o rali p o ž u r iv a t i  izvodače , o h i l a z i t i  
š ta ln o  oh jekte , k o n t r o l i s a t i  izg rad n ju  i  t.d .T im e se pozahavio  i  
S a v je t  za ohrazovanje i  S e k r e t a r i ja t  za p ro sv je tu .U  ovakvim p o stu p -  
cima n a i l a z i l i  smo na podršku od stran e  iz v o đ a la  i  u čin jen o  je  sve 
da se o h je k ti  š to  pre s a n ir a ju  i  iz g ra d e . Ijnamo šk o la  k o je  su sa n ira  
ne pa opet imamo p o tešk o ča  oko o k u p ljan ja  d jece  u školam a.Teško je  
p i t a n je  u Bronzanom Majdanu i  D .Borkovičim a.Č kola u Bronzanom Majda 
nu ne r a d i ,a k o  r a d i  r a d i  na otvorenom m je s t u , je r  t a j  oh jekat neće 

- h i t i  gotov  do 15 novemhra.Ovakva je  s i t u a c i j a  zhog to ga  š to  su izvo 
d a č i o d u s ta l i  i  m o ra li smo an g ažo v ati druge izv o đ ače . I s t i  s lu č a j  je  

- . i  u D .Borkovićim a,n jim a s t o je  na ra sp o la g a n ju  a u t o h u s i . I s t i  s lu č a j  
je  i  u D ragočaju  šk o la  je  r a d i la  u vagonima k o j i  gu h i l i  lo c i r a n i  
u Ramićima.Zhog v e lik o g  sa o h ra ć a ja  n itk o  n i je  mogao g a ra n to v a ti 
h ezh jedn ost učenika i  zhog to ga  je  p r e s t a la  sa  radom ta  šk o la  sve 
dok se ne z a v r š i  nova zgrada k o ja  će h i t i  do decemhra zav ršen a .
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O perativa na takvim  oTDjelctima u laže  sve napore da se zav rše  ra d o v i. 
Imamo jo š  nekoliko-a šk o la  ko je  rade pod tešk im  uslovim a u vagonima 
(šk o la  u M išin  Hanu, Z alužan i, Krupa na Vrbasu, Š l j iv ić i^ D e b e l ja c i ,  
V ilu g i)Š k o la  u M išin  Hanu je  p r i  z av rše tk u ,u  Zalužanima je  također 
p r i  k ra ju .Š k o la  "Mirko V iš n j ić " p r e g e l i t  će se u novu zgradu uskoro . 
4va naša č e s t i t a n ja  upučujemo građevinarim a k o j i  su r a d i l i  na t o j  

* zgradi.M uke učenika te  šk o le  su z a v rše n e .S to  se t ič e  šk o le  Krupe na 
Vrtiasu l3iće  završen a u n a js k o r i je  v r i je m e .lto  se t ič e  Gim nazije , 
ona sada r a d i  na 2 -хзј$ do 3 m je sta  u gradu, a završenjem  šk o le  
B o rik  I  Gim nazija će se p r e s e l i t i  u te  p r o s t o r i je .
Programom gmo u podpun osti z a d o v o ljn i i  pored toga š to  je  u s l i je d  
nemogućnosti o rgan izav an ja  građevinske operativćr na po jed in im  
objektim a o g ta la  n e so r t ir a n a  šk o la  u P isk av ic i.T ešk o m  mukom smo 
p r i g t a l i  da se g a n i r a , je r  znamo u kakvoj je  s i t u a c i j i , a l i  oBzirom 
na p otešk oče sa  kojim a se su sreče  t a j  k o le k t iv  p r i s t a l i  smo.l'Tigmo 
m ogli n ač i izvođača radova, tako da smo b i l i  p r i s i l j e n i  da odustane- 
mo.U narednoj k a le n d arsk o j go d in i t a j  oB jekat će doći u prvu e tap u .
Za oim iće ,Ве1)е1јаке i  V iluge n i je  se mogla оВегкj e d i t i  o p era tiv a  
da se završe  t i  o B je k ti.Z a  te  šk o le  n astav a  će se o d v i^ a ti  u "baraka- 
ma a rad o v i na s a n a c i j i  ob jek ata  B iće  z a v rše n i do k r a ja  godine. 
Posekan proklem čine sred n je  škole.O d sv ih  šk o la  n stav a  je  p o č e la  
u Tehničkoj,U pravnoj i  Š k o li  učenika u p r iv r e d i  , a danas će i  u 
M gdicinskoj šk o li .P o ljo p r iv re d n a  šk o la  mnogima će om ogučiti normalno 
š k o lo v a n je , je r  osnovna šk o la  "Tvan Goran Kovašić " ohzirom na v e l ik i  

. b ro j stan ovn ika k o j i  g tan u ju  na tom području  tre b a  da p o ra s te  na 
t o j  t e r i t o r i j i . Š k o l a  b r o j i  13 u č io n ica  a igtovremeno 1 1  u č io n ica  
p o ljo p riv re d n e  šk o le  r i j e š i t  će t a j  problem , a iduće godine tre b a  da 
se g ra d i nova šk o la  , k o ja  će r i j e š i t i  t a j  problem .
H astava se o d v ija  u š k o l i  " P i l ip  Kacura" za svu d jecu  s p o d ru č ja  i  
za d jecu  k o j i  su i š l i  u šk o lu  I .G .K ovačić .M i vjerujem o da će i  t a  
zgrada b i t i  gotova u drugom polugođu.
P ita n je  v iš ih  šk o la  je  i s t o  ta k o .(k o m e rc ija ln e  i  Pedagoške šk o le ) 
Ganacijom t ih  o b jek ata  r i j e š i t  će se p i t a n je  stu d en ata  pve godine. 
H astava će se moći o d v i ja t i  s zakašn jen jem  od 15 dana.
B programom gmo u podpunogti z a d o v o ljn i i  možemo b i t i  zah v a ln i 
B i r e k c i j i  i  građevinarim a k o j i  su se t r u d i l i  da to  na vrijem e urade. 
Cd č ita v o g  programa je  o s ta lo  37 o b jek ata  k o j i  se neće s a n i r a t i  
u ovoj go d in i a po Programu su p red v iđ en i do 1975»godine.

БЦВО RKPIK

Durgovi i  d ru garice  i z v je š t a j  k o j i  je  danas razm atran dao je  d o sta  
podataka k o j i  omogučuju da sagledamo g tan je  onoga š to  smo
z a c r t a l i  u trečem  k v a rta lu  ove godine.

' Da Se vratim o unazad kada smo r a s p r a v l j a l i  M  o Program u,tada smo 
o c i j e n i l i  , da je  to  d o sta  zamašan program i  p ro s to  smo iz r a ž a v a l i  

' -b o ja z a n  i  sumnju da će se to  mcći i z v r š i t i ,  a sigu rn o  je  da se 
moglo u č in i t i  i  v iše ,a k o  polazim o od tren u tn ih  p o treb a  a zaboravimo 
da se mnogo t r u d i lo  i  mnogo vremena i  tru d a moralo u l o ž i t i  na organi9-
z a c i ju  privrem enog s m je š t a ja .g d je  je  t i l o  magu prob len a na gvim
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građevingkim  ефарата. -5novingki odnogi t r e b a l i  gu da ge r a z č ig te  
i  to  gve je  u t ic a lo  иа: i  o težav a lo  rad  ,k ao  i  ponanjkanje g rad ev in - 
gkog m a te r i ja la  i  t . d .  Vidimo iz  gamog i z v je š t a j a ,  da gu ge Pond 
i  druge o rg a n iz a c ije  angažovale na iz v r še n ju  programa.lTe može ge 
gada o g j e t i t i  t a j  e fe k a t  t ih  u la g a n ja ,v e ć  će to  u č in i t i  hudućnogt. 
Recimo ova to p lan a  k o ja  ge r a d i , t o  će ge tek  kroz nekoliko  vremena 
o g je t i i j i jk a d r o v i  k o j i  gu ge n a d o l je v a l i  to  će d a t i  e fe k a t  u narednom 
p erio d u  1972 -1973»godine.
Ovo ig tičem  , da b i  m ogli d a t i  ocjenu da l i  se ?ond d rž i p o l i t ik e  
i  da l i  je  ra d io  z a d o v o l ja v a ju ć e .P o lit ik a  se o d v ija la  i  na drugim 
p o l j ima.
Pond za tehničku sarad n ju  gtupao je  u knntakte sa  nizom in g t i t u c i ja ,  
tako da imamo već n iz  iz rađ en ih  programa kao š to  gu :

R elcongtrukcija i  iz g ra d n ja  urhalnog p ro g to ra  B'dnjaluke , in o s tr a n i  
iz v o r  gredgtava UNDAP v r i je d n o s t  a k c i je  u / /  9515o program odohren
r e a l i z a c i j a  u toku.

^eizm ološko i  in žen jergko  geizm ološka p rou čavan ja  p ro g to ra  Bogan- 
gke K ra jin e  , iz v o r  gredgtava ШШАР %/ 1715oo ,program  odohren 
priprem e se vrše  za r e a l i z a c i ju .

Tehnička pomoć radnim o rgan izac ijam a KDI"Vrhas,H,Vitam inkaM i  "P ah ri-  
c i  c e lu lo z e  i  vigkoze Banjal-uka iz  ШШ)0 ,v r i je d n o s t  3 lo .o o o . 
P ro je k t  odohren ,v r še  ge priprem e za r e a l i z a c i ju .
и
P ro je k t  dugoročnog ra z v o ja  poljoprivredno-prehram henog komplekga 
na području  Bogangke K jra in e  ga te ž ište m  na ig tr a ž iv a n ju  zagn iv an ja  
novih pro izvod a na h a z i prinrarne p ro izvodn je*' iz  g p e c ijln o g  fonda 
ШТ ,v r i je d n o g t  1 , 000. 000. / '  ,n a c r t  p ro je k tn o g  zadatka iz rad en , 
vrše ge priprem e za r e a l i z a c i ju .

Tehnička pomoć O rg a n iz a c i ji  za ekonomgku o rg a n iz a c iju  i  razv o j 
OBCD-a , f in a n g ir a n je  iz  gredgtava ОВСБ=е 15о.ооо.,#  ,v r še  ge 
priprem e za iz ra d z  p r i je d lo g a  p r o je k ta .
Pomoć u i s t r a ž iv a n ju  u o h la g t i  h id r o lo g i je  iz v o r  sred g tav a  ШПЗЧКО 
l o . o o o / ' , iz rađ en  n acrt programa i  vrše  se priprem e za r e a l i z a c i ju .
Pomoć za r je ša v a n je  prohlema re k o n stru k c ije  i  izg rad n je  p r o s to r a .
To će ge f i n a n s i r a t i  iz  gredgtava K on trapart fond BAD-a 4,io o .o o o  
W  iz rad en  je  n acrt i  v rše  ge priprem a za r e a l i z a c i ju .

Pomoć u teh n ičko j opremi za ohrazovanje,nauku i  k u ltu ru  , izv o r  
gredgtava U1TB5K0 iznog 262o / /  ,z a h t je v  je  prihvaČen , očeku je  ge 
oprema po zah tjev u š

Kad gve ovo rek ap itu liram o  ne mogu a da se ne ogvrnen i  na druge 
poteškoče ko je smo im a li i  k o je  gu u t i c a le  na r e a l i z a c i ju  , a to  
su f in a n c i jg k a  gredgtara.
'Tvi smo mi putem štampe o h a v je šte n i sv a k i put o gvakoj t r a n š i , a l i  
dinamiku i  p r i l i v  t ih  sre d g tav a  malo narod p o z n a je .K o ji  u t i c a j  je  
im ala ig p la t a  обеta, i  n iz  drugih fa k to r a , a pogehno u r e a l i z a c i j i
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n aših  programa kod građevinske operativB  i  ogposolDlja v a n ja  p r iv r e -  
de k o ja  je  ugrožena.D anas je  s i t u a c i j a  te šk a  po p it a n ju  s r e d s ta v a . 
V e lik i su dugovi za izv ršen e  radove a da ne govorimo za one dugo- 
ve k o j i  tre b a  da d o p iju  do p a r  m je se c i .Z a lo ž io  hih se da se na 
d an ašn jo j g je d n ic i  , a n a l i z i r a ju ć i  r e z u l t a t e ,u p u t i  pigmo određenim 
organima u R ep u b lic i i  P e d e r a c i j i  i  z a t r a ž i  da se in te rv e n iše  s 
jo š  n ešto  g re d stav a .T o  sam sve iz n io  da b i  im a li s l ik u  svega to g a , 
te  da se sh v a t i k o lik o  је  toga n ap rav ljen o  ,k o lik o  je  napora 
uloženo i  š to  je  ve u š in je n o ,te  da je  Fond u č in io  ono š to  je  
pred  n je ga  b i lo  p o s ta v l je n o .

DŽAVH) GfUNTĆ

Drug Momir je  u uvodnom iz la g a n ju  d o sta  m je sta  p o sv e t io  kadrovima, 
a to  je  sasvim  i  razu m ljivo ,M i smo od početka rada na obnovi 
B an jaluke sh sr a t i l i  da su k adrov i osnovna komponenta obnove i  r a z -  
v o ja  B .Iuke i  u č i n i l i  su napore da se z a c r ta  naša p o l i t ik a  n a š i  
s ta v o v i u v ez i s tima kao i  da se u č in i k o lik o  je  moguće da se 
obezbjeda jžotrebni k ad ro v i ,kao  i  da se saču v a ju  p o s t o je c i  k ad ro v i. 
U m a te r i ja lu  O pštinske k o n fe re n c ije  iznesene su c i f r e  k o lik o  ima 
kadrova s visokom k v a lif ik a c i jo m  u p r iv r e d i  , ta  c i f r a  je  47o.
To je  s ta n je  k o je  je  ved dugo u n ašo j p r iv r e d i  i  sad je  sasvim  
raz ijm ljiv o  p o te n c ira n je  problem a k o j i  su p r o i z a š l i  iz  onog š to  
s t o j i  p red  nama pred radnim o rgan izac ijam a,n jih o v im  p e r sp e k t iv -  
nim razvojem .M i imamo i  ž sn z s  sada radn ih  o r g a n iz a c i ja  k o je  imaju 
1  i l i  2 stručn ja lca  s visokom stručnom spremom.Veći b ro j je  b io  
u C e lu lo z i ,R udi Čajevcu, V itam inci i  V rbasu.Teže se d o la z i lo  do 
kadrova iz  n iz a  r a z lo g a (  zbog s t a n a ,l ič n ih  dohodaka).KAd govorimo 
o stručnim  kadrovima moramo im ati na umu Č in jen icu  da su u radnim 
o rgan izac ijam a u č in je n i ogromni n apori za o sp o so b ljav an je  v l a s t i -  
t ih  kadrova.Imamo mnogo l j u d i  s višom spremom ,k o j i  u tim  o rgan i-  
zacijam a zauzim aju k lju č n a  radna m jesta .M i smo u p rig tu p u  ovoj 
p ro b le m a tic i b i l i  s v i j e s n i  da će b i t i  f lu k t u a c i je  a pogotovo za 
one radne o rg a n iz a c ije  k o je  su d o b ile  posebno m je sto ,zb o g  toga 
je  b i lo  s t a ln ih  dogovaran ja među radnim o rgan izacijam a i  o p r e la -  
sku stru čn ih  k a d ro v a .B ilo  je  p rim je ra  gd je  se n i je  i š l o  tim  
putem ,gd je su nanesene š t e t e  od stran e  druge radne o r g a n iz a c i je .
U sag led av an ju  problem a imamo sa g le d a v a n ja  jed n o stran o g ,gv e  podvo- 
dimo pod zem ljo tres.A ko  neko ode iz  p rivred n e o rg a n iz a c ije  odmah 
se kaže zbog z e m ljo tre sa , a l j u d i  su o d l a z i l i  i  zbog drugih  r a z lo -  
ga i  zbog s i t u a c i je  stvorene zemljotresom.Imamo p rim je ra  da je  
u KDI " Vrbas" d o šlo  p o s l i j e  z e m ljo tre sa  17 l ju d i ,  od toga  15 sa  
visokom školskom spremom i  s pogtdiplom skim  g tu d ija m a .P r ije  sv e -  
ga mi moramo m i s l i t i  da zadržimo i  ono kadrova š to  imamo, da 
stvorim o pogodn ije  u slove za rad ,d a  im obezbjedimo 3tan  i  t . d .
Da prih vatim o o r je n ta c i ju  za kadrove k o j i  su k l ju č n i  da im obez- 
bjedim o odgovarajuće l ič n e  dohotke k o j i  se moraju i z d v a ja t i  pogeb- 
no t r e t i r a t i  i  uz sh v atan je  od stran e  k o le k tiv a  i  da se zna tko 
je  stvarn o  s tru č n ja k .
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Š to  g9 t i č e  p ersp ek tiv n o g  odnosa ,neophodno je  da sa  sv ih  m je sta  
učinimo napore da se iznadu sve m ogućnosti da se o ja č a ju  s tru č n i 
kad rov i preduzeča i  da nema v iše  muke na nivou na kojem j e ’ 
^ k u p štin a . Imamo stavove lav eza  komunista,imamo razrađen ih  d o sta  
dokumenata i  stavova oko našeg o p re d e lje n ja .Z a  nas je  h itn o  da 
krenemo u k o n k re tiz a c iju  i  da nademo puteve kako da re a liz ira m o  
naše p o treh e .
Drug Momir je  rekao da p r e d s t o j i  z a jed n ičk a  s je d n ic a  na k o jo j 
h i  se razm atra la  s t u d i ja  o kadrovskim  potreham a.N jen p ro je k a t  
je  naznačio  potrehe za visokom školskom spremom.Cna se mora p ro -  
š i r i t i  na o s ta le  p r o f i l e  za potrehe radnih  o rg a n iz a c ija .^ v e  
tre h a  da se iz r a d i  kako da se dođe do tačn ih  podataka i  š to  sve 
k o šta  oko oh rad ivan ja  t ih  radova.M i smo u kadrovskoj k o m is i ji  
r a z m i š l ja l i  i  r a z g o v a r a l i  n iz  p u ta  š to  da se poduzme i  m islim  da 
ima n iz  metoda i  s tv a rn ih  u slo v a  da se p r iđ e  k o n k re tn ijo j r e a l i -  
z a c i j i .U s lo v  je  , da ova s t u d i ja  uz punu sa g la sn o s t  p e r sp e k t iv -  
nog programa ra z v o ja  sredn joročn og programa odgovara k o j i  p r o f i l i  
nama tre h a ju  i  lco ji su to  kad rov i za ko je  treh a  posehann s t i -  
mulans.M i smo u tak v o j s i t u a c i j i  da imamo m ogućnosti da idemo na 
o sn ivan je  fonda t a le n a ta ,g d je  se iz d v a ja ju  sr e d s tv a  ohnove i  
radnih  o rg a n iz a c ija .O s ta o  h i fond za k r e d it ir a n je  đaka i  s tu d e-  
n a t a ,k o j i  je  do sada imao č i s t o  30c i j a l n i  k a ra k te r  ,g d je  se g le d a -  
lo  p o lo ž a j porod ice  ,u s lo v i  pod kojim a je  ž iv io  studen t i  t . d . ,  
dok sada ovaj fond ne h i  vodio računa o tome , odohravao h i s t ip e n -  
d i je  hez oh zira  na porodične u slove ,odoh ravao  za postd ip lom ske 
s t u d i je ,  da зе daju  posehne s t ip e n d i je  studentim a na zav ršn o j 
g o d in i, u nekim slu ča jev im a i  d» sred n jiia  školamay 
Mi u B a n ja lu c i imamo već odohren h ro j naučnih i n s t i t u c i j a  i  r a z -  
vo jn ih  s lu ž h i u radnim o rgan izac ijam a Odohreno je  2 m ili ja r d e  za 
razv o j t ih  i n s t i t u c i j a , s a d a  je  šan sa  da se ohezh jed i s t ru č n i rad  
stru č n o st  na tehniČkom nivou .Oni omogučuju da se v e l ik i  h ro j k a- 
drova stručn o  osposoh i i  hude akum ulativan u p račen ju  p ro h lem ati-  
k e .
Izvaredna mogućnost p o s t o j i  na angažovanju struČ nih  kadrova 
na r e a l i z a c i j i  programa i  p ro je k a ta  ko je smo p r o v e li  preko 
ШП)0 iz  k o n trap art sre d stav a .G ro  p o slo v a  ide preko n aših  s t r u -  
čnili s lu ž h i uz povremeno angažovanje s tru č n ja k a  iz  in o s tr a n s tv a .
Tu je  šan sa  za naše kadrove ko je  angažujemo na tim  poslovim a i  
od lazak  n aših  stru č n ja k a  u in o stran stv o .M i h i  m o ra li u komuni 
a pos'efeno u radnim organ izac ijam a ohezhjedimo razum jevanje za 
stručn e lcadrove,ukoliko ne h i p o k a z a li  razum jevanje mi h i  m orali 
an gažo v ati druge l ju d e  a to  h i  h i lo  sk u p lje  a n jih  i  nema a nema 
n i potrehe da se d ru g a č ije  rad i.M i imamo d e k la risan u  o r je n ta c i ju  
za f in a n s ir a n je  naučnih d je la t n o s t i  i  s t r u č n i k adrov i iz  B an jaluke 
imaju p red n ost uz u slove k o j i  зе traže .D o sad a  se jo š  n itk o  n i je  
ja v io  iz  Banjaluke.TTeophodno je  da se s t v o r i  veza izmedju radnih  
o r g a n iz a c i ja  i  s re d n jih  šk o la  i  v i š ih  šk o la .M i to  u v ije k  govorimo 
a u p ra k t ič n o j p r im je n i nemamo n i dcvo ljn o  in ic ja t iv e  n i dovoljno 
k u rsa  na kojim  se re la c ija m a  može s u s r e s t i  radna o r g a n iz a c i ja  i  
šk o la .
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P o s t o j i  o z t iilja n  protileia kadrova na Tehničkoj školi.Im am o p r i  
Tehničkoj š k o l i  rad io n icu  gd je  šk o lu ju  kadrove za potrehe "Rudi 
Č ajevca" .P o s to je  s t a l n i  sp o ro v i izmedju Tehničke šk o le  i  "Rudi 
Čaj evca" s ta ln o  neko nekome uzima kadrove.U koliko h i  se našao 
z a je d n ič k i je z ik  da kad rov i iz  Rudi Č ajevca preuzmu ohaveze da 
drže n astavu  za Tehničku šk o lu  , j e r  h itn o  je  da se ohezh jed i na- 
s ta v a  za šk o lu  , a za Rudi Č ajavec da se ohezh jed i potrehan  
h ro j kadrova.Takvu ohavezu može da preuzme i  '’ J e l š in g r a d "  i  
HU n iv e rza lHNa tak av  način  h io  h i r i je š e n  prohlem f lu k tu a c i je  
nastavnog kadra t ih  šk o la .
Na nama je  da se čim p r i j e  izhorimo za s ta tu se  v iš ih  šk o la
a f a k u l te t a  posehno.TTadam se da 6emo u s p je t i  da defin išem o .
TTa k ra ju  m islim  da se mora o d lu č i t i  ako m islim o da r i je š im o  o\»aj 
prohlem s posehnom taktikom  u radnim o rgan izacijam a i  da hudemo 
spremni kao ^kupštin a dohijemo odredene p ogod n osti za razno t r e -  
t i r a n je ,k a o  š to  smo ovog p u ta  i z d v o j i l i  Зоо stan ova za potrehe 
kadrova u radnim organ izacijam a.A  sad a kako osječamo našu s i t u a c i ju .  
Mi smo i  na ovoj s je d n ic i  č u l i  i  sv a k i dan smo u saznan ju  u kakvim 
se teškočam a nalazim o i  kakve p o s l je d ic e  ima na našu ohnovu.
Pored toga  š to  smo č ita v o  vrijem e dužni i  š to  to  u tič e  i  na sprem- 
n ost da se jače  angažuju  iz v o đ ač i u B a n ja lu c i.M i smo ovih dana 
o h a v ije š te n i o stavovim a ^aveznog izv ršn o g  vijeća.TT^znam kako da 
se mi ovdje postavim o, da l i  h i t re h a lo  da n ešto  sugeriram o?
U nama je  h io  p r is u ta n  n iz  p re d lo g a . Posehno te šk o  pada iz ja v a  
p redsječln ik a ЗГ7-а k o j i  je  o h ja v lje n  u " P o l i t i c i  и u n e d e lju .
M islim  da nema nikakve potrehe da on kao p re d s je d n ik  o h a v ije š ta v a  
nekoga da z a je d n ic a  n i je  O sig u ra v a ju ć i zavod, da iz n o s i  podatke 
k o lik o  je  pomoći dosada prugeeo B a n ja lu c i k o lik o  je  s re d sta v a  datp 
nepovratno a k o lik o  kao k red itižK o d  mene nema n ikakvih  dilem a kako 
o c je n i t i  d o sad ašn je  napore k o j i  su u č in je n i iz  naše re p u h lik e ,sv ih  
rukovodioca,posehno CK.Poznato je  k o l ik i  su napor u č in ile  grupe 
s p red stavn ic im a rep u h lik e .B o sad a  su vođeni razg o v o ri s p re d s je d n i-  
kom Repuhlike drugom Titom u 4 n av ra ta  , s R ih ičićem  u nekoliko 
n av ra ta , mi to  v r lo  cijBnim o to  su o z h i l jn i  n ap o ri.'Jad a  je  određena 
suma k o ja  je  manja od p ro c je n jen e  š t e t e  za 25o m ili ja rd i.P re d lo ž e n o  
je  518 m i l i j a r d i  za č ita v o  područje.TTameče se oh h iljn o  p i t a n je  
kako da se postavim o, kako da se i z v r š i  ohnova s tako nedovoljnim  
sred stv im a,k ak o  da sa  smanjenim sred stv im a izvršim o naše zad atk e .
S t i  mi jo š  možemo u č in i t i  u ovoj s i t u a c i j i ,  j e r  š to  se p red lo ga  
t ič e  to  je  gotova s tv a r ,  j e r  SIB ide s tim  predlogom pred ^ k u p šti-  
nu.Mi sa  tim  ne možemo h i t i  z a d o v o ljn i n i kao Skupštin a n i lcao 
grad , n i po tome š to  nismo t r e t i r a n i  n i po O dluci navedenih fo ru -  
ma.TTameće se p i t a n je  š to  možemo jo š  stvarn o  da uČ inim o.O havješteni 
smo da će p o s la n ic i  ponovno da se d ogovaraju .B a l i  h i  se moglo 
putem amandmana na neke stavke d a t i  v iše  argum enata, u svakom 
s lu č a ju  h i tre h a lo  n ešto  u čin iti.N ad am  se da će p o s la n ic i  n ešto  
da se dogovore u 'Загаjevu.TTeophodno je  i s t a č i  da mi nismo z a d o v o lj-  
n i i  to  mora h i t i  p r isu tn o .M i smo sv e sn i , da ako Repuhlika neće 
da se s l o ž i  , da mi možemo i ć i  na v a r i ja n te ,  da stvaram o prohlem e, 
a l i  od to ga  meće im ati v e lik e  k o r i s t i  n i z a je d n ic a  n i mi.
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70ЈШ  KITROV

Povodom i z v je š t a j a  Ponda o proteklom  radu , gasvim je  razu m ljivo  da 
u njemu n i je  moglo "b iti govora o radu u rb an ig ta  i  u rtian ističk im  
proTDlemima k o j i  su neophodni u ekoncmskom razv o ju  grada п š i r e g  
p o d ru č ja .
Govoriću o sadašnjem  s ta n ju  , tavršen im  poslovim a i  prohlemima k o j i  
s t o je  pred  nama.U toku gve godine rad u rh an ista  i  ”kupštin e  opštin e  
je  uredan i  uveden je  na osnovu odluka k o je  je  'Ucupština d o n je la  
o postupku generalne u rb a n iz a c ije  B an jaluke i  m islim  da smo u s p je l i  
u tim  okvirim a da izvršim o te  zadatke.A ko je  r i j e č  o lo c ir a n ju ,d o  
danas је  u B a n ja lu c i iz d a to  47 lo k a c i ja  za s ta ln e  o h je k te , ob jekte 
za š k o ls t v o ,s o c i ja ln e  i n s t i t u c i j e  i  neke druge o b je k te ,94  p r iv r e -  
mena o b jek ta  za zdravstvo  24 ,38 za gradevinske ob jek te  i  sa g la sn o s t  
za sa n a c iju  o b jek ata  k o j i  se vrše i l i  k o j i  su u to k u .V e lik a  p ažn ja  
je  u ložena na r je ša v a n ju  problema ,u s lo v a  stan o v an ja  građana , 
pa je  d ata  lo k a c i ja  za 8ooo stanova.U  Boriku Зооо,S t a r č e v ic i  2494 no- 
va stan a  , t o  su r je š e n ja  ko je  je  7kupštin a u s v o j i l a  ,B o r ik  1 ,2  i  3 i :  
11о4 stan a  ,H ise ta  98 ,H ise ta  I I  1б9 stanosra.Odobrena je  lo k a c i ja  
za p r iv a tn a  i  in d iv id u aln u  izg rad n ju  oko 1 2 oo stan ova , '»tambenom 
preduzeću i  jo š  drugih  lo k a c i ja  l l^ .^ t a n o v i  na H isetim a I I  t a  169 
već su p r i  k r a ju .L o k a c i ja  je  u svo jen a na 'Tkupštini^prema tome i  
p ozn ata  vam je .
U čin jen  je  o z b il ja n  napor da se r i j e š i  problem pravne i  društvene 
službe i  da se p o stig n e  u o b ič a je n i ž iv o t  u gradu .D ata su nebrojna 
p ro š ire n ja .O d  b itn e  v a ž n o sti su višekom pleksne k o n stru k c ije  šk o la  
k o je  su p r i  k ra ju ,B a d i se shodno o d lu c i ove ^kupštine ,n a  r a s p i s i -  
vanju konkursa za g ra d sk i c e n a tr .U rb a n is t i  su d o š l i  d o sta  daleko , 
stavova ko je je  ova 'Um pština zau ze la  m islim  da će b i t i  pod ržan i .
U svemu ovome važno je  p i t a n je  kadrova.O va 'Ucupština je  p o š la  od 
p r in c ip a  oko o rg a n iz ira n ja  i  p ro gram iran ja  p ro je k to v a n ja  ko je  dosada 
n itk o  n i je  u sp io  da opodvrgne , da b i  t re b a lo  da bude Zavod u 
B an ja lu c i.G rad  n i je  u m ogućnosti da s t v o r i  tak av  jedan  z a v o d ,k o ji 
b i  mogao kompletno da odgovori na sve probleme u B a n ja lu c i ,a l i  
je  moguće da se s t v o r i  o r g a n iz a c i ja  , jedan  š i r a  o r g a n iz a c i ja  k o ja  
će da ra d i.T o  je  in i c ja t i v a  od k o je  se p o š lo  i  u tom sm islu  su 
u č in je n i n apori da se U rb a n is t ič k i zavod kao n o s i la c  p o slo v a  ospo- 
so b i za te  z a d a tk e .U a iš lo  se na n iz  p o te šk o č a ,z a to  š to  je  u r b a n is t i-  
čk i k adar d e fic ifcaran  i  š to  nemamo odredeni b ro j p r o f i l a . I m a l i  smo 
n iz  p o k u ša ja  da k v an tite tn o  pojačamo k ad ar ,d a  uvedemo određene 
p r o f i l e , a l i  je  b io  n edovoljan  od aziv  d e fic ir a rn o g  k a d r a , s p e c i ja l i s t a  
k o j i  su p o tre b n i urbanizm u.Ipak se u sp je lo  ’ da se s 4 radn ika s 
visokom stručnom spremom, a sada imamo 9 a lo  t i  je  na putu da 
dođe , tako da sad a ukupno imamo 25 radn ika ,d a  se tako v e lik  
розао  uradi.A ko se r a d i  o n a jk v a lite tn ije m  urban ističkom  kadru 
za jedno k lju čn o  m jesto  , a to  je  za ru lcovodioca,učin jen  je  n iz 
napora da se nađe takvo jedno l i c e , a l i  do danas n i je  se u s p je lo .
P okazala  se jedna s tv a r  kao v r lo  dobra, a to  je  da t a j  m lađi ka„dar 

s t r u č n i kadar k o j i  ima dobre u slove da uz dcpunu svog znan ja postan e 
k v a l i t e ta n  u r b a n is t ič k i  k a d a r ,a  to  je  ono š to  p ru ža  nadu i  v jeru  u 
u sp ije h .T o  je  p o k aza lo  i  sa v je to v a n je  k o je  je  održano u
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sep-fcembru, a ko je  je  gazvao ^ a v je t  za uroanizam .O vaj rad  je  b io  
p r e z e n t ir a n ,to  je  rad n i m a te r i ja l  k o j i  t re b a  da ee u s v o ji  i  k o j i  je  
dobio od eminentnih stru č n ja k a  jedno dobro p r iz n a n je  kao gložen  rad , 
bez o b z ira  na p o jed in e  propuste,odnogno na p o jed in a  p i t a n ja  k o ja  nigu 
dovoljno obrazložena , dobio je  p r iz n a n je  k o je  pruža dovoljnu  g a ra n c iju  
da qe može i ć i  na u g v a ja n je .
ITa tome je  r a d i lo  n iz  in g t i t u c i ja  p lu g  p o je d in i  u r b a n ig t ič k i zavodi 
,kao  i  Zavod BiH-e na b a z i  n o v e la c i je ,g ta ln e  lo k a c i je ,n a  lo c ir a n ju  
g ao b raća jn ica  ,n a  tome r a d i  Zavod iz  L ju b lja n e  za p ro je k to v an je  gaobra- 
ć a jn ic a . I n g t i t u t  za zem ljotregn o in žen je rg tv o  r a d i  na iz r a d i  m ik ro geiz-
mičke k arte  ( č i t a  .............. ) In g .^ av ić  na iz r a d i  ž e lje z n ič k e  g tan ice
3 an ja lu k a.N a privrem enoj r e k o n g tru k c iji  i  k on zerv iran ju  kulturnih . 
gpomenika Zavod za g tu d ije  i  p ro je k to v an je  ,k o j i  je  ra d io  u o h la g t i 
gtam henoj, k o j i  r a d i  na r je š e n ju  gtamhenih prohlema i  po treh a grada u 
uhrzanom tempu .U tok  ovog rada gu u k lju č e n i i  g tra n i ekgperti,im am o 
i  g tran e zavode g stru čn jec im a u pogledu  r je š e n ja  in fra g tru k tu re  ,kao 
i  p i t a n je  gnahd jevan ja vodom i  r e g u l ig a n ja  n ah u ja lih  Voda.
Ba ge iz ja sn im  kakve su ognovae g u g e g t ije  ovog k o n gu lta tiv n o g  s a v je to -  
van ja  ko je je  održano u toku geptem hra,ocjena je  h i la  p o z i t iv n a .P r i je  
gvega p o z it iv n a  je  prognoza u razv o ju  grada do 1991 god in e .R ad i se o 
tome da se p re v iđ a  razv o j grada do 2o4.ooo g tan o v n ik a .P ita n je  g u g e s t i je  
j-e da se ked9 p r iv red n ih  o r g a n iz a c i ja  ne ide na zo n iran je  u sah irn im  
zonama, već da se ide na određene d i s p e r z i je ,  zhog radnih  l ju d i ,z h o g  
h o l j ih  r je še n ja ,z h o g  h o l j ih  r je š e n ja  na g tv aran ju  prohlema g ao h raća ja , 
ighrane i  t .d .T o  je  važna g u g e g t i ja  k o ja  će h i t i  prim arna p r ilik o m  
iz rad e  glavnom p ro gram a.P itan je  neplasnkog p r i l i v a  stan o v n ištv a .T o  
je  p i t a n je  kojem se pokušava p r i ć i  ,p r i j e  gve u r e p u h lic i,n o  gugerigano 
je  , da ge program ira gtanovanje i  da se vodi računa o tome.
RoZm atrali gu i  p i t a n je  ž e lje z n ič k o g  g a o h ra ć a ja .'Ja v je to v a n je  je  dokazalo 
opravdanogt takvog r a d a ,so l id a r n o g t  g Banjalukom k o ja  je  vidno h i l a  
ig p o lje n a  tokom c i je l o g  rad a .P o k aza lo  ge da je  takvo t i j e l o  dokazalo  
sv o ju  p o gto jan o g t i  mi ćemo da razv ijam o tak av  v id  rada kao k o n g u lta tiv n -  
nog na jednom određenom nivou o svim r je še n jim a  , o gvim dilemama k o ja  
g to je  pred nama na poslovim a oko d a l jn je g  ra z v o ja  grada.U  radu samog 
U rh an ističk o g  zavoda pored lcadrovgkog p i t a n ja  p o g to je  n iz  prohlem a.
Ova ^kupštin a u kaza la  je  gvoju gpremnogt da pomaže oko n jegovog r j e š a -  
van ja  .Ima nedovoljno g livatan ja  od p o je d in aca  ,građ an a , p re sta v n ik a  
radnih  o r g a n iz a c i ja  , oko u sk la đ iv a n ja  sv ih  p o tre h a ,h i lo  da ge nigu 
dovoljno  g ag le d a le  gve p o treb e  , tako  da je  h i lo  predim enzion igan ih  
p o treh a za progtorom , a to  gu g tv a r i  ko je  ge d ešav a ju  gvugdje i  potrehno 
je  s h v a t i t i  da to  u rh an ig tičk o  p rogram iran je  treh a  da ugkladimo g in te -  
resim a h i lo  k o le k t iv a  i l i  p o je d in ih  g rađ an a .U slo v i k o je  je  g tv o r i la  
^kupštin a Urhanigtičkom  zavodu gu p o v o ljn i  i  p ru ža ju  ognov za normalan 
rad .B o  k r a ja  godine treh a  da iznademo mogućnogt g tv a ra n ja  jog p o v o ljn jM h  
uglova, da urban igtim a gtvorim  uglove za normalni rad  na programgkom 
radu.D a ova 'Ucupština omogući odgovore građanim a.To je  p i t a n je  k o je  će 
ge iz u č a v a t i  do k r a ja  godine.
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То је  p i t a n je  ко је  će ge iz u č a v a t i  do k r a ja  godine.Ne mielim  
gam o^talan rad  u rk an ig ta  »odvojen od potrelia  grad a,m ig lim  na 
radne p o treb e .U  ovoj d i s k u e i j i  nigam dao o p š ir n iju  g lik u  o u rb an i-  
zmu u o p šte , a za to  đe t i i t i  p r i l i k a  krajem  godin e ,kada Liudemo u gvaja- 
l i  n o v e lira n i u rb a n ig t ič k i program grada B an ja lu k e .

HARB BHGAHOVIĆ

Mi gmo problemu g m je šta ja  g tan o v n ištv a  d a l i  adekvatno m jegto .
Ovom problemu mi jednogtavno p rila z im o  da ganiramo , gradimo nove 
g ta n o v e ,a l i  nedajemo jedan  tretm an privremenom gm je šta ju  gtan ovn i- 
štva,prem da znamo , da će dobar d io  građana p r e z im it i  i  ovu zimu 
u privremenom gm ješta ju .M i ćemo gigurno im ati p r ik o l ic e  i  ovu 
zimu , takoder i  vago n e .R azgo v ara li gmo g nekoliko m jegnih za je d n ica  
i  t i  l j u d i  tvrde da će b i t i  gigurno p r ik o l ic a  i  privreilen og
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како na području  Mejdana tako i  na drugim područjima.Imamo oko 
2ooo podgtan ara o njima neće "b iti r i j e ć i  kada "budu u s e l j a v a l i  
l j u d i  u nove o t je k te .M i sad  govorimo da ćemo s a n i r a t i  ob jek te  u 
decembru , t o  zn ać i do jan u ara  , tako da će se n ać i dobar deo u p r i -  
kolicam a i  oni će o sjs 'fc i'ti š to  je  zima.Mi imamo Parake u kojim a 
nema g an ita rn ih  u re đ a ja  i  prema tome ovom privremenom sm je šta ju  
tre h a lo  h i  da 'T ekretari j a t  i  Fond n ešto  poduzmu da h i  ih  napravio  
donekle iz d r ž l j iv im  za z im ovan je .P ošto  već p o g to j i  slu žh a  u D i- 
r e k c i j i  k o ja  o h i la z i  razna n a s e l ja  ,m ogli h i p re u z e t i  h rigu  na 
sehe da ohiđu sva t a  n a s e l ja  privrem enog sm je š ta ja  i  da vide gd je  
se može o sp o so h it i  da se osposoh i da h i  zima h i l a  ipak  h laž a  i  
p o d n o š l j iv i ja .D a  se stv o re  stručn e ekipe da ih  ohhshjedimo s d o v o lj-  
nim sred stv im a , da nemamo prohlema kao p ro š lu  godinu,odnosno zimu. 
Ako to  ne hudemo u r a d i l i  imat ćemo o z h il jn ih  p o g lje d ic a .T a  ek ipa 
h i  tr e h a la  da p re g le d a  privrem en i s m je š ta j ,š k o le  , vagone i  p r i -  
k o lic e  i  vagone u kojim a rade šk o le  ,g d je  nema n i p rozora  n i z a g re -  
jav an ja .T m ala  h i v e l ik i  posao  , a l i  to  je  neophodno i  hez toga će 
h i t i  prohlem a.

TTTED JTJRIITČTĆ

N a sto ja t  ću da hudem k ra tak  kao 7 o ja  M itro v .Ja  sam član  ovog Fonda. 
J a  sam u sv o jio  i z v je š t a j  u c j e l i n i  ga podržavam.Ono š to  je  Momir 
kazao h i lo  h i dohro da U pšravni odhor p ro d is lc u tu je , da se dadu 
konkretn i p r i j e d l o z i .
U nekoliko r i j e ć i  osvrnut ću se na kojekakva p r ig o v a ra n ja  кода su 
n a s ta la  u vvoj s i t u a c i j i .Z a  mene je  to  razu m ljivo  da u ovakvoj 
muci hude razn ih  kom entarisanja.Im am  u t i s a k  da upravo u tom hrojnom 
kom entarisan ju  nedovoljno dajemo naše komentare i  o h ja šn je n ja  k o lik o  
se toga u r a d i lo ,g a n ir a lo , i z g r a d i lo  da h i  se ž iv o t u č in io  n ešto  sno- 
š l j iv i j im .T o  je  h io  naš s ta v ,m is lim  na uvođenje i n s t a l a c i j e  za 
cen tra ln o  g r i ja n je  i  sve o s ta lo  o d v ija lo  se p ro g ra m sk i.K rit ik e  na 
sve ovo poprim aju  u raznim  gredinama i  razne odluke, ide se čak 
i  do toga da se kaže n ešto  š to  n i je  tačno a možda ima i  svo ju  
p o l i t ič k u  ten d en c iju , n ašto  n a s je d a ju  i  p o š te n i l ju d i.T a k v a  jed aa 
ocjen a odražava se i  na odnos prema l ju d im a ,š to  n i je  dohro u ovoj 
s i t u a c i j i .P r e d lo ž io  h ih  da n a š i  drugovi odhorn ici hudu v iše  sn ah d je- 
ven i s konkretnim čin jen ičn im  stan jem , š to  zn ać i da h i  tre h a lf. im ati 
v iše  argumenata d razgovorim a s lju d im a.M i padamo u nelce v atre  i  
n a š i  su e f e k t i  mnogo m anji nego kad h i im a li v iše  m otiva , l j u d i  
h i se hrže i z v l a Č i l i  iz  nekakvih u t ic a ja .N a r o č ito  je  važno da 'Joc. 
"avez i  ^ in d ikaln o  v i je ć e  , služh a za in fo rm a c ije ,r a d io  g ta n ic a  i  
d ru g i doprinesu  u ovakvoj s i t u a c i j i .
Drugo p i t a n je  o kojem u i z v je š t a ju  Ponda n i je  se mg moglo g o v o r i t i ,  
to  je  p i t a n je  naše hudužnogti, i  svega š to  nas u ovakvoj g i t u a c i j i  
čeka , a to  gu tra  je  već danas i  ono je  tu.M anje v iše  , mi gv i ovdje 
k o j i  sjedim o znamo ono š to  nismo z n a li  punih 12  m je s e c i ,š to  smo 
č e k a l i  c i j e l i  ovaj reg io n  ,u k l ju č u ju ć i  i  ovaj g rad ,d a  neće d o h it i  
sva sre d s tv a  k o ja  su na osnovn stvarn o  utvrdene š t e t e  iz ra ž e n a .
To n i je  mala c if r a .M i moramo h i t i  r e a l i s t i  i  p o g le d a t i  i s t i n i  u 
oći.Prem a o d lu c i SIV-а  od l 2 .ok toh ra određena je  c i f r a  od 518 
m i l i ja r d i  , š to  zn ać i 25o m i l i j a r d i  manje od c i f r e  utvrđene od
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stran e  veoma k v a lif ik o v a n e  kom igije  stru č n ja k a  k o ja  je  u tv r d i la  
stvarn u  š t e t u .
To je  drugovi za mene jedna podpuno nova g tv a r  u k o jo j ge našao 
č i t a v  ovaj r e g io n .S v i  p la n o v i o kojim a smo možda i  s a n ja l i  na 
kojim a smo program gki "b il i  o r je n t ig a n i  naša p r iv re d a  i  mnoge 
i n g t i t u c i j e . J a  gam m ig lio  da nema te  gnage k o ja  može nešto  
k ru p n ije  iz m je n it i.M is lim  da su to  ig to  gv i u r e p u b lic i  o g je č a l i .  
J a  b i  b io  p re s re ta n  da ge t a  c i f r a  izm jen i na b o l j e . J a  ću k o lik o  
mogu r a d i t i  , a n l i  n ešto  r a d ik a ln i je  u ovom momentu ne vidim .
Nama n i je  potrebno v e lik o  o b ja šn ja v a n je  š to  to  zn ač i za c i j e l i  
reg io n  k o j i  je  inače m ršav,m ršav je  i  ovaj grad k o j i  ima prih od  
po jednom gtanovnilcu 5oo N.D. , a 73 $ učegtvu je  u c je lo k u p -
noj š te t i .K a d a  ge zna k o lik o  je  dato gredgtava , onda dolazim o 
u novu s i t u a c i ju .
P re d lo ž jo  h i u v e z i g tim  , da ovaj organ ,ako ge moguće, iz g r a d i  
na ognovu nove g i t u a c i je ,  da k a a š t o  m ig li  , da se iz ja g n i  u 
v e z i g tim  p re d lo g o n ,хквх š to  mi m islim o o tom mjerama.
P o z ic i ja  u k o jo j gmo ge n a š l i  n i je  la k a  i  n i je  svejedno im ati lo o  
m i l i j a r d i  manje i l i  v iše .M is lim  da takva jedna d ig k u s i ja ,o c je n a  
gvega to ga  , je  potrehna i  ovom kvorumu i  drugim p o lit ič k im  
kvorumima u c ije lo m  regionu  i  našem gradu u o pšte .M islim  da smo po 
zvan i da moramo to  u č in it i .P o tre h n o  je  da znamo z a š to  je  do te  
r a z l ik e  d o šlo .M islim  da gu odh orn ici l j u d i  k o j i  su od naroda 
iz a h ra n i i  gvim p o lit ič k im  fak to rim a k o j i  ge sugreću  g Ijud im a 
mora se r e ć i  i  na neki način  pomoći ,kako da se p o n aša ju  u ovoj 
novoj g i t u a c i j i .L ju d i  će t r a ž i t i , t u  mi moramo p o l i t i č k i  se 
d o g o v o r it i , da n a š i  l j u d i  tumačenje p r ih v a te  i  večin a l ju d i  da 
p r ih v a t i  š to  je  moguće, s tim  p r i j e  š to  mi već зцјж imamo sv o je  
stavove ,u  c i j e l o j  r e p u h lic i  je  to  jasn o .M i gmo to  kazalSl u 
Odluka C.K. 'ikK . i  p a r t i jg k o j  k o n fe r e n c i ji  B an ja lu čk o j , jagno 
i  glagno.M i gmo o h eštečen i , t o  n i je  tajno.I'Teznam jegmo l i  u 
p r a v u ,a l i  imam o g je č a j da l ju d i  ž iv e  u u v jeren ju  da će se to  
ipak  r i j e š i t i  n a jh o l je . J a  ge glažem g drugdivima, ohzirom da 
znam kako ge ovaj k r a j d r ž i ,  m o ra li h i v iše  r e ć i  š to  де to  
p o l i t i č k i  poem vi r e č i  g la s n o .S t v a r i  gu o g je t l j i v e  ,h i l ja d e

l j u d i  su vezan i za ovu g i t u a c i ju  i  sv a k i na sv o j n ačin  reag u je

i  d o ž iv lja v a .U  svojim  ra z m išlja n jim a  m iglim  da nema čovjeka k o j i  
ne r a z m iš l ja .B io  h i  zad ovo ljan  kad h i  h i malo o v d je ,o v a  Skupštin a 
i  đ ru g i p o l i t i č k i  o rgan i ,p ro g to  n a r e d i l i  i  z a d u ž i l i  me kako da 
se ponašam kao p o g lan ik  u ovakvoj g itu a c io 'i  u Caveznoj g k u p štin i, 
kako h ih  ja  gvoju  p o l i t ič k u  dužnogt mogao makgimalno da uložim .
Mi nigmo im a li s lu č a j  da se p o g lan ičk a  grupa p o z iv a  i  da se od 
p o g lan ik a  z a t r a ž i  s t a v  određenih organa.TTije i s t o  kad ja  govorim 
u sv o je  ime i l i  kad ja  govorim u ime S k u p št in e .Ja  sam govorio  
u ime 12 p o s la n ik a  naše repuhlike.O vo p i t a n je  u ovoj š i t u a c i j i  
ima posehnu tež in u .M i h i  m ogli da razradujem o z a je d n ič k i gtavove 
i  da se za n jih  horim o.Brug Đavid je  napomenuo,sada kako sam 
čuo da ćemo se mi p o s la n ic i  d o g o v o r it i u S a ra je v u , v o lio  h ih  da 
smo se m ogli d o g o v o r it i ovd je .

r to  se t ič e  p i t a n ja  ka a r 0Va , ono š to  je  ovtlje геб=по • .
d АИ° 9по z a ig ta
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p okazalo  tež in u  g ničim  ge ne može t a  te ž in a  u b la ž i t i .T u  
imamo mnogo v iče  da kažemo nego š to  je  danag rečeno.Knogo to ga  
mogu da kažu mnogi k ad ro v i k o j i  ne g jede ovdje.Neznam , v je r o v a t-  
no ge drugovi neče g l o ž i t i ,  da ipak  mi ovdje ne ragpolažem o u 
ovoj g i t u a c i j i  g jednom kadrovgkom koncepcijom  i  do n je  tre k a  
da dođ em o.P artijcka k o n fe re n c ija  dotiro ge p o g ta v i la  i  d a la  gvoju 
ocoenu,m iglim  na p e rg p e k tiv n i p la n  ra z v o ja  B an jaluke k o j i  39 
"bio g to p iran  zbog gigtem gkih r je š e n ja  i  mi moramo ovo
p it a n je  u h a c it i  u p r v i  plan.Moramo da kažemo š to  mi možemo u 
našim uglovima da pogtignemo i  da u svim ohlagtim a izradim o 
kadrovgku p o l i t ik u  i  da ge ohračunamo g prim itivn im  ghvatanjem da 
ge može B an ja lu k a i z g r a d i t i  g prim itivn im  kadrovim a.Bez oh zira  
da l i  je  kadar m ladi i l i  g t a r i j i  ne može da podnese na gehe ovu 
ogromnu hrzinu.A m erika je  po te h n ic i  p rav a  u s v i je t u  pa ge i  
kod n jih  j a v l j a  prohlem gtru čn ih  kadrova.Govorimo o tom Sulcu 
k o j i  je  o t iš a o  a mi imamo p ergp ek tiv u  da razv ijem o elek-torngku 
in d u g tr i ju  u ko ju  treh a  u la g a t i  , i  mi dozvoljavam o da nam ge 
r a g ip a ju  g tru čn i k ad ro v i.In te re g an tn o  je  da se ne ide na g tv a ra -  
n je  jedne jake u rh an ig tičk e  o r g a n iz a c ije  u B a n ja lu c i več je  tež iš>  
te  garad n ja  ga gtrane.A ko ne razv ijem o naučno ig t r a ž iv a č k i  in -  
g t i t u t  za naše u slove onda ne možemo da radimo.Tu su gada samo 
3 - 4  čov jeka i  ako ge to  sve ne p r o š i r i  o g ta t  demo ohična p ro -  
v in c i ja .

P a u z a 15 minuta 

Sjednicom rukovodi Bžavid  G-unič 

PATL IVICA
Ja ,d a n a s  kada gam pošao na s je d n ic u  , m ig lio  gam da se ovaj 
m a te r i ja l  neče r a s p r a v l ja t i ,r a č u n a o  gam da če h i t i  uglavnom 
d ig k u s i ja  po p ita n ju  zauzim anja stavova i  m jera kako ćemo ge 
mi kao odh orn ici p o d n je t i  prema ovim odlukama koje ne idu 
nama u p r i lo g .P o  proračunim a k o lik o  h i  tre h a lo  da se dade B an ja -  
lu c i ,k o l ik o  je  dato n eporratn ih  g re d g ta v a ,to  gve će u t i c a t i  na 
og tv aren je  n aših  p ro g ram a .P rije  lo  -15 dana im a li smo C pštinsku 
k o n fe re n c iju  CK, tačno gmo ge i z j a s n i l i  da ne p rig ta jem o  na n i š t a  
nego na ono š to  je  p ro c je n jen o  od stran e  k o m ig ije . G ovorilo ge 
da gu u t o j  k o m ig iji  r a d i l i n a jh o l j i  g t r u č n ja c i ,  a sada ge odoednot 
tim  gtručn jacim a ne v je r u je . C i je lo  ju tro  slušam  o kadrovima, 
umjegto da se već jednom iz jagn im o po p ita n ju  m jera.D a gve 
ogtavimo za s l i je d e ć u  g jed n icu  Ckupštine a da danag raspravim o 
o ovom p ita n ju  k o je  je  k lju č n o .
^matram da je  ovdje jedna nogavica od gača d ata  a druga n i je .
Cko 2oo m i l i j a r d i  se gmanjuje ono š to  je  Ban ja lu ka tre h a la  da 
doh ije  kad ge tome jo š  odh iju  i  avan gi ,m i onda nemamo š to  da 
dohijemo.M i gtvarno nećemo moći r i j e š i t i  gva p itan ja ,n ećem o  
moći r i j e š i t i  n i z a v r š i t i  n i gtamheno p i t a n je .
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Tvrdim da mi l ju d e  nečemo moći s m je g t i t i  ako budu ovako g red stv a  
p r i g t i z a l a ,  j e r  neće n itk o  da r a d i  "bez p ara .M o lio  "bih da nekako 
gagtavim o pigmo.Možda b i  t re b a lo  da nekakva d e le g a c i ja  od s t r a -  
ne "ku p štin e  t r a ž i  od ^avezne i  Republičke 'lkupštine , kada je  
dogada p r o lo n g ir a la  da se p ro lo n g ira  jo š  za mjegec dana , da ge ig] 
p i t a  zbog čega se umanjio iznog,odnogno zbog čega je  d o š la  r a z l i -  
ka od gtrane p roc jen e  k o ja  je  ugvojena u iznosu  od 761  m i l i ja r d a ,  
a gada se sv o d i na 516 m i l i ja r d i .Z a š t o  ge ne kaže š to  je  tu  n e tač -  
no i  kakvim ge ingtrumentima d o šlo  da se t a j  iznog am anjio za 
21б m il i ja r d i .T r e b a  r e ć i  ra z lo g .R o g ta  je  b i lo  ovog čekan ja po 
p ita n ju  ingtrum enata.
Što  ge t ič e  p i t a n ja  i z v je š t a j a  o obnovi B an jaluke , z a što  da 
ragprav ljam o kada je  Pond gve p la n ira o  po ovoj o c je n i š t e t e .
J a b i  m olio da ge podvuče -preds.jednik Fonda Lloair Капог ,ie 
iz .jav io  da neće b i t i  l .ju d i u p rik o licam a u ovo.i zim i i  da ć e 

i t i  dobro gm .ješteni i l i  u barake i l i  u vagone i  da će d o b it i  
i  drugu polovinu  vagona. J a  mogu da tvrdim  , da sa  mog teren a 
o s ta je  preko lo o  p r ik o l ic a ,  i  da neznam gd je  ćemo g m je g t it i  te  
lju d e .T re b a  p r im it i  neku odgovornogt , i l i  da kažemo da ćemo 
n a g t o ja t i ,  a l i  r e č i  da će b i t i  s v i  g m je šten i, to  je  već n ešto  
drugo.M i gmo r e k l i  i  za Budžak da će b i t i  rad o v i z a v rše n i do 
k r a ja  m arta, a ima oko 2o o b jek a ta  kojim a te m e lji  n isu  n i zapo- 

č e t i .D a  ge tu  ne zavaravam o.Ja k o lik o  ge gječam i  p ratim  g jed n ice  
možda mi je  jedna i  u m a k la ,a li ge gječam da je  dogada p o d n je ta  
in fo rm ac ija  o fondu i  da je  p o g l i je  te  in fo rm ac ije  rečeno da će ge 
d a t i  c je lo k u p n i i z v je š t a j  o radu Fonda i  gredgtava i  miglim  da ovo 
n i je  t r e č a  in fo rm a c ija  već druga.Možda ge t r e t i r a  Program kao 
in fo rm a c ija , a možda i  ja  grešim .T ada je  rečeno da će se u martu 
p o d n je t i  c je lokupn a dokum aatacija  o p oglovan ju  Fonda i  D ir e k c i je . 
U^ovom iz v je š t a ju  samo je  u p a r  r i j e ć i  rečeno o radu D ir e k c i je .
U ma ne podnogi i z v je š t a j  D ir e k c i ja  već Pond.Uama se mora r e ć i  
z a što  je  84 slu žb en ik a  a možda i  v iše  i  t . d .  Kad b i  to  im a li 
onda b i  gasvim d ru g a č ije  m ogli d is k u to v a t i .  Iz  ovog i z v je š t a j a  se v. 
v id i  da p r iv re d a  ne ig r a  nikakvu u logu .Po mom sh vatan ju  t r e b a la  
b i  p r iv re d a  da ig r a  prim arnu ulogu.Moramo jedanput da vidimo 
kakva je  s i t u a c i j a  po p ita n ju  p r iv r e d e .P o l l i je  ovih ingtrum ena- 
ta  možda ćemo moći o tv o re n ije  da govorimo.Te g tv a r i  z a h t je v a ju  
dužu d iglcugiju .K ada kažem da je  predviđeno lo  m i l i j a r d i  za in d i-  
vidualnu izg rad n ju , i  kad znamo da smo б, 5o $, odnogno da je  
r e a l iz ir a n o  35o e la b o ra ta ,p ita m  ge da l i  b i  tu  t re b a lo  n ešto . 
p o je d n o g ta v l jiv a t i .B o g ta  san ac io n ih  e la b o ra ta  n a šlo  se u košu .
Mi gmo kroz gvoje odluke ko je  gmo u g v o j i l i  da će zgrade 7 i  6 
u č e stv o v a ti u #  na osnovu k vadrature da će d o b it i  te  i  te  
k re d ite ,o n d a  smo r a č u n a li  da će moći d o b it i  p a r  m ilion a d in ara . 
P o g l i je  san ac io n ih  e la b o ra ta  d o š l i  smo u s i t u a c i ju  da t a j  čov jek  
učegtvu je  4o$ i  kad ge grede gve to , dođe 1 , 5  i l i  2 m ilio n a , 
onda v id i  da nema e fe k ta  ,b i l o  š to  tre b a  da p r ib a v i  o g ta lu  doku- 
m en taciju  da b i  je  podnio p r ilik o m  tr a ž e n ja  kredita.M ožda j e t

to  o d lu ču ju ć i fa k to r  da ge ne može doć-i ^  •
1 d0 r 9a l iz a c io e  program a.
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2)^tam beni fond lcuća.R ek li gmo da će kuće oLelešene ga 7 d o k it i  
gtanove, a gada ge to  ne oLezlDjeđuje , već ge go v o ri da će ge g l a t i  
kom ig ije  da ge v id i ,  gada kada "bi t r e b a l i  l j u d i  u g e l ja v a t i  mi 
pravimo g ta t ig t ik u  i  tražim o da ge fo rm ira ju  neke glužLe k o je  će 
i ć i  u o b ilazak  privrem enog g m je a ta ja .J a  gam p r o t iv  to g  fo rm iran ja  i  i 
gmatram da imamo dovoljno t ih  g lu žh i i  guv iše .L jud im a je  već d ogad i- 
lo  da ih  ge o h i la z i  i  g le d a , treh a  n ešto  i  poduzim ati.

мио p ir o l ić

P o što  je  mnog š to  rečeno u d ig k u g iji ,g o v rn u t  ću ge gamo na neka 
p i t a n ja  .O p šti tren u tak  u kojem je  podnegen ovaj i z v je š t a j  k a ra k te -  
r ig t ič a n  je  za uglove u lcojem je  vršen a ohnova.Ti u g lo v i gu d o h il i  
pogehnu dimenziju.Veoma je  važno r e ć i  da gmo č i t a v  tok ohnove oha- 
v l j a l i  pod neuohičajenim  uglovima , da gmo p o š l i  od predpogtavke 
š to  moramo u č in i t i  i l i  h ar tako da amo z n a l i  g lcoliko gredgtava r a -  
sp$lažem o.Po ovom š to  gam gh vatio  nama ge p o g ta v l ja  prohlem ove 
gcčtine i  prohlem hudućnogti.Prohlem  ove godine je  tak av  da gmo 
d o š l i  u završnu fa z u ,p o  opštem u v jo re n ju , a to  je  g tv a r  kompletnog 
gagtava  naroda B an ja lu k e . 7 i t u a c i ja  kakava je  gada u ovom trenutku 
g t v a r i  ge m enjaju gvaki dan ,lcoliko god o c i j e n i l i  c i f r u , g o t i j i  
o p tim ig tič k i pred  nama.Mi gmo u v je re n i da će g tan ov i da ge završe  
u nvom mjegecu i l i  novemhru.Imamo 2 te šk e  kuće i  za n ešto  kuća će 
ge p r o lo n g ir a t i  rok z av rše tk a  do k r a ja  g o d in e .7 v i u če g n ic i u ovoj 
h i t c i  gu uveren i da će u č in i t i  g v e ,a l i  m iglim  da je  u tome veoma 
važan u t i c a j  7 o c i ja l ig t ip k o g  gaveza n a ro č ito  u ovakvom momentu. 
Dogada je  završeno l lo o  gtanova a ima da ge jo š  d o v rš i 13oo.To je  
9t a j a l o  ogromen prohleme pogotovo š to  ge o h a v lja lo  pod ovakvim 
uglovim a, 0 čemu je  drug Hare govorio.Heminovno ge p o g ta v l ja  p i t a n je  
da l i  gmo u č i n i l i  mnogo i  š to  je  h i lo  moguće u č in i t i ,  i  da l i  ćemo 
o p rav d ati očelcivanja n aroda.P rigu tn o  je  jedno u v je ren je  da gmo 
m ogli da r i je š im e  prohlem, a l i  kad govorimo o gredgtvim a i  m a te r i ja l-  
noj š t e t i  , to  gu v e lik e  zahune,Prohlem ohnove je  v r lo  težak  i  v r lo  
opagan p o g a o .V ijd e li  gte i  u gtvarim a k o je  gmo mi o z h iljn o  o c i je n i-  
l i  ,d a  ge ne o d v ija  kako gmo o č e k iv a l i .B ić e  potreh a i  da na pogehnoj 
g je d n ic i  ragprav ljam o o prohlemu dočeka zime i  da ohavimo pogehnu 
priprem u.Cko šk o la  je  h i lo  dogta r i j e ć i  i  ocjena je  gagvim tačn a kak 
je  iz n io  drug C a n i l .I g t in a  je  , da je  u konceptu oonove ove godine 
Csto  gkromno m jegto p r i v r e d i , a l i  to  je  h io  odraz naše opšte s a g la -  
sn o g t i u B a n ja lu c i.K o lik o  god ge p r iv re d a  n a la z i  u te šk o j g i t u a c i j i ,  
o c je ča  ge da i  ono gredgtava ga kojim a ragpo lažu  ne t r o š i  u p rav o j 
m je r i , j e r  je  i  p r iv re d a  ček ala  t a  gigtem ska r je š e n ja  da h i r i j e š i l a  
gvoj t r a jn i  p ro h le m ,je r  to  poteže  dugoročne stav o v e .
Mi u ovom momentu imamo oko 13 m i l i j a r d i  d u ga,za  p a r  dana će doći 
jo š  na 2o m i l i j a r d i  a tre h a t  će nam jo š  d a l jn j ih  4o m i l i j a r d i .
V e lik i je  prohlem nedogtatka novca i  kcd in d iv id u aln e  izg rad n je
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Ч dana.šnjim danom građ an i gu p o d n je l i  2574 z ah tje v a  , od toga 
2462 z a h tje v a  gu odobrena.Odohrena gredgtva iznoge 6 m i l i j a r d i  i  
7 oo m ili jo n a  d in ara , prema tome mi nigmo u mogudnogti da pomognemo 
narod za 2oo m i l i j a r d i  d in a ra .P ita n je  gredgtava g to je  kao t r a jn i  
prohlem .
A gad da kažem o drugoj g tra n i p roh lem a,k o lik o  god je  učin jen o  
napora unapred gu površne te  gume,naš optimizam je  h io  v e l ik  u 
vrijem e kada gmo d o š l i  do te  gume,medjutim,kako ž iv o t  otvaramo, 
ž iv o t  pokazu je nove troškove ,k o je  nigmo m ogli o c ije n iti.M o g u  da 
kažem određen o ,oh lagt kao š to  je  in fragtruktura(V odovod  k a n a l iz a c i-  
ja  ,g t r u ja  ) n i je  h i l a  u zeta p r i  p r o c je n i  š te te .K a d a  ger o tv o ri 
prohlem grada ga g ta n o v iš ta  p riv re d e  i  drugih  o h la g t i  kaže ge 
otvoren je  prohlem e le k tr ič n e  e n e rg ije ,v o d e  i  k a la iz a c i je .P o  gruhim 
ocjenama treh aće daleko k ru p n ija  g re d g tv a .P ita n je  rek o n g tru k c ije  
grada to  je  prohlem v e lih  tro škov a k o j i  ge ne mogu u datom momentu 
g a g č e d a ti tako da će h i t i  potrehno u l o ž i t i  v e lik e  napore da ge 
t a j  prohlem r i je š i .M iu l im  da gada pred  Pondom i  gradom g to je  v e l i -  
k i  i  g lo že n i zad atc i.D ogad  gmo ge h a v i l i  k v a lite tn im  prohlemima 
a gada d o la z i  vrijem e gu p tiln o g  r a d a ,t r e h a t  će izv je g n a  p re o r je n -  
t a c i j a , j a g n i j a  o š t r i j a ,o r j e n t a c i j a  k pravcu ra z v o ja  haza, da ge 
gvojom reprodukcijom  ohnavljamo i  razv ijam o , a to  p i t a n je  gada 
moramo u ovom momentu r i j e š i t i . U  novemhru morat ćemo već da p re đ e-  
mo na iz rad u  p lan a  podpuri^ izg rad n je  B an jaluke , a to  je  veoma 
odgovoran pogao, tu  treh a  da ge p la n ir a ju  gve o r je n ta c i je .U e k i  od 
elem entarn ih  p i t a n ja  je  i  p i t a n je  in te g r a c i je  ,k o je  tre h a  da dođe 
u primarnu f a z u . J a  l ič n o  m iglim , da je  u v jre n je  givh da je  ovaj 
dogaćtaj pokazao da mi u Bogangkoj K r a jin i  moramo h i t i  ugm jereni na 
gvoje v la g t i t e  gnaga i  da u tom pravcu  moramo p r i ć i  gagvim jagnim  
akcijam a i  da izhorim o gtrašn u  h i t k u , je r  to  je  ognov naše h itk e  
u c je l in i .O v a  d ig k u g ija  nag ohrahruje i  p o k aza la  je  na zadatke 
k o j i  g to je  pred  nama.

BCDIG PUTAR

Ognovno h i h teo  da kažem o gigtemgkom r j e š e n ju ,a l i  p r i j e  gvega 
želim  da dodam gvoje skromno m iš l je n je  , da su ovi n apori k o je  
su u la g a l i  rad n i l j u d i  u Ban ja lu c i  i  c ije lo m  regionu  ,n a p o r i k o j i  
gu d a l i  odredene rezu lta te .B o g ta^ -  je  kuća ohnovl jen o , ganirano 
izgrađeno na društvenim  i  p riv a tn im  ohjektim a i  na društvenim  
stanovim a dogta je  urađeno.M i ne možemo h i t i  z a d o v o ljn i , a l i  za 
tako kratk o  vrijem e d o sta  je  u č in g^ ao .U čin jen i gu n apori da 
lo o o o .d je c e  ne ide iz  Ban ja lu k e , a to  je  v e l ik  r e z u l t a t .K o r ig t io  
h i  ovu p r i l ik u  da kažem, ohzirom na ovo gigtemgko r je š e n je ,  ko je  
će h i t i  d e f in it iv n o  za p a r  dana, da se pred  nag p o g ta v l ja  određe- 
na ohaveza da program ohnove i  izg rad n je  ponovno utvrdimo i  razmo- 
trim o i  odredimo r e d o g li je d  n aših  ohaveza i  zadataka.K ad  hudete 
to  r a z m a tra li ,  da ge ugm jeri š to  je  moguće v iše  g re d stav a  na 
ja č a n je  m a te r ija ln e  haze ovog grada i  k r a ja  , j e r  p r iv re d a  i  p r i -  
vredn i p o t e n c i ja l  su osnov sv e g a .Č in i mi se da h i  to  h io  ognov
i  zdrav razum nag na to  upučuje

i  p0 oi;ienu Prlvrem enog r i je g a v a n j
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nekih. drugih  p ro h lem a.Ja  dajem podršku i  u stavovim a u v e z i kadrova. 
Ž e lio  h ih  da vas oh av jestim  , da je  CK BiH-e neki dan razm atrao ovu 
s i t u a c i ju  i  u sv o jio  zak lju čke .D ru g  Bavid je  o tome govorio  i  mnogi dmiggvi 
h i l i  su u to k u .T i z a k l ju č c i  CK p o s t a l i  su osnovna zona Izvršn og  h iro a  
i  oni su u t i c a l i  i  na stavove k o j i  su iz r a ž e n i u 'Javeznoj B k u p štin i u 
sm jernicam a za sre d n jo ro čn i plan .O d to ga  do sada u č in je n i su n apori da 
se t&j s ta v  r e a l i z u je  i  da dohijemo sre d s tv a  k o lik o  je  š t e t a  u tvrcena 
od stran e  K o m is ije .P re d lo z i BlV-a da se ide do 518 m i l i j a r d i  p lu s  v a lo r i -  
z g c i ja  , te  da se p ra te  t ro šk o v i p o r a s ta  c i je n a  i  g rađ ev in sk ih  u slu g a .
K CK se znalo  za t a j  p r e d lo g ,o h a v il i  su se razg o v o ri 2 i l i  3 p u ta  kod 
d iuga T ita  i  p red stav n ic im a re p u h lik e . Tada se ap e lo v a lo  da se t r a ž i  spo- 
razumno r je še n je .P r e d s je d n ik  je  kazao da on podržava s t a v  i  osnovne p o tre -  
he Bosanske k ra jin e  i  da ihe- je  podržavao,kako nam je  i  p o z n a to ,a l i  da 
n i je  znao za tak av  č v r s t  s t a v  o s t a l ih  repuh lika.C nda je  m olio da se ide 
na jedno r je š e n je ,  s tim  da зе k a sn ije  razm otre prohlem i Bosanske K ra jin e  
i  n jenog z a o s ta ja n ja  u razv o ju .U  tak v o j s i t u a c i j i  normalno je  h i lo  da 
se sa stan e  CK i  da u d i s k u s i j i  razm o tri cjelokupnu s i t u a c i ju  , te  je  
donesen z a k lju č a k ,g d je  su se s v i  drugovi s a g l a s i l i ,  da mi u takvim okol- 
nostim a moramo p o s lu š a t i  ap e l druga T ita  i  da moramo i č i  na dogovore, 
sporazumno r je ša v a n je .D a  je  osnovni s t a v  CK da se ne sh v a t i  da je  to  neko 
p o g a đ a n je ,zn a č i , sve to  je  utvrđeno da h i  se ipak  sporazumno r i j e š i l o .  
Dogovoreno je  ukoliko  h i  se i š l o  na 45o -  5oo m i l i j a r d i  i  ako ne h i  h i lo  
v a l ’o r iz a c i je  onda na to  ne h i m ogli nikako p r i s t a t i .P o š t o  vidimo da je  
v a lo r iz a c i ja  u svo jen a, da h i treh ao  p re d s je d n ik  Izvršn og  v i je ć a  da p r ih v a -  
t i  t.o r je š e n je  , a l i  da svojim  uplivom poku ša ju  p o h o l jš a t  k o lik o  je  to  
moguće. Zaključeno je  da h i  p o s la n ic i  t r e h a l i  da se dogovore u 'Saveznoj 
C ku pštin i na jedan  n ačin  da p rik ažu  i  izn esu  sve tešk oće  s kojim a se su sre -  
ču g rad an i ovog p o d ru č ja , da tu  odgovornost pod jelim o a ne da je  preuzmu.
To su od p r i l ik e  s ta v o v i do k o jih  snm d o š l i  na s je d n ic i  C.K. .D rugovi 
p o s la n ic i  sv ih  v i je ć a  će se d o g o v o r it i da h i  se konačno r i j e š i l o  š to  
p o v o l jn i je .
P rilik o m  ove rasp rav e  v i lo  je  r i j e ć i  o raznim apsektim a ovog r je š e n ja .
D osta je  drugova g o v o r ilo  da se sa  ovim sred stv im a na može r i j e š i t i  s v i  
prohlem i k o j i  su iz az v an i k atastro fo m  i  da h i  t r e h a l i  to  im ati u v idu .
TTeki drugovi su d o h il i  odredene s u g e s t i je  na k o j i  n ačin , izmed ju  o s ta lo g  
pomenut je  Pond za razv o j n e ra z v ije n ih  p o d ru č ja ,fo re d  ovih sre d s ta v a  k o ja  
ćemo d o h it i  za ohnovu , je r  da ona n isu  dovo ljn a da h i  se r i j e š i o  prohlem 
z a o s t a l o s t i ,  da h i  s r e d s tv a  iz  sv ih  drugih  izhorn ih  t i j e l a  jače  p r i s t i z a -  
l a  nego in ače .T o  je  ono na čemu ćemo s v i  r a d i t i  ovih godina.H teo h ih  da 
kažem da je  u ovoj 3i t u a c i j i  potrehno da s v i  u radnim o rgan izac ijam a, 
p o l i t ič k im  o rgan izac ijam a u C kupštin i , u rukovodstvu uopšte u redovima 
sv ih  gradana , da to  primimo na jedan d o sto ja n stv e n  način.Može sad da 
se d isk u tu je  ovako i  onako , da l i  smo t r e h a l i  v iše  o s t v a r i t i .P o  dokumen- 
tim a z a i s t a  je  tre h a lo  da se d o h ije  v iše  , a l i  po jed n o j re a ln o j o c je n i, 
da l i '  je  h i lo  rea ln o  da kažem da sam ja  h io  u to j  k o m is i j i  za procjen u  
š t e t e  i  da zaam kako je  š t e t a  p ro c je n je n a  i  tvrdim  da je  rad na p ro c je n i 
korektno provedena š to  zn ać i da je  k o m is ija  p r i  p ro c je n i  p ra v iln o  p o s tu p i-  
l a . J a  sam računao da nećemo d o h it i  č i t a v  u su m u .P o la z ili smo od to ga  da 
p ro c je n a  hude te m e l j i t a  kao u ^koplju .U  ^koplju  je  h i la  la h i ln a  a mi smo
to  p o o š t r i l i .C v d je  je  š t e t a  rea ln o  p r o c je n je n a .
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Bada je  p i t a n je  jedne rea ln e  p ro c jen e  da l i  se rnoglo v ige u č i n i t i .  
Ocjena je  da gmo u č i n i l i  maksimalno š to  smo m ogli u č in iti.M o žd a  
tom raepravom u ^ k u p štin i može ge po’o o l j š a t i  , a naše фе da učinimo 
napore da ge p o tio ljša .Im a t ćemo jo š  p r i l ik e  da o tome razgovaram o, 
m islim  da će i  štan p a  p o g lu ž i t i  da ge g tv a r i  ^ г јазп е  i  da зе g tv o r i  
jedna klim a kod n aših  građana da nigu z a p o g ta v l je n i .Č in je n ic a  je  
da je  ovo пазе p odručje  n a jn e r a z v i je n i je  i  mi moramo da učinimo 
gve da ohez'bjedimo da "budemo ravnopravni ga ogtalim  pdručjim a.

GRAITIĆ JOBIP

R a z n a tra ju ć i g jedne gtrane i z v je š t a j  k o j i  je  podnio Pond a g druge 
gtran e p i t a n ja  k o ja  gu danag jo š  u neizvjegnogti,m oram  ovu gvoju 
d ig k u g iju  da ugmjerim na jednu o b lag t k o ja  де u i z v je š t a ju  d o b ila  
gvoje m jegto , a l i  k o ja , ohzirom na gvoju ulogu i  p o lo ž a j u pergpek- 
t i v i  glaho ,go tovo  nikako t r e t ir a n a .U  iv z v je š t a ju  o radu predviđeno 
je  za ku ltu ru  da зе iz v r še  n aggkrom iji rad o v i g a n a c ija  i  pored toga 
izv ršen o  je  v r lo  m alo.'Jvakako da gu p r i o r i t e t i  upravo ta k v i kakve 
gmo u tv rd ili .N e k e  neodložene g tv a r i  k o je  gu h itn e  mi moramo u č in i t i  
š to  p r i je .U  razgovorim a g predgtavn icim a Zavoda za z a š t i t u  gpomenika 
Bogne i  Hercegovine k o j i  gu m jerodavni za š i r j e  p o d r u č je ,d o h il i  gmo 
u v je re n je  da će gvaki d in ar  k o j i  ge u lo ž i  g p re č it  hudučih 5 i l i  lo  
d in a ra .T ih  4o n i l io n a  š to  je  d o d je lje n o  uredu j e . ’S av je t  za ku lturu  
i  ku lturn o p ro g v je tn a  z a je d n ic a  u č i n i l i  gu najneophodnije.M i u 
novinama imamo gvakodnevne i z v je š t a je  o potezim a k o je  druge gredine 
čine na ovom području .N arod  repuh like  'irh ije  č in i  v e lik e  napore 
dage oh lag t k u ltu re  u k lop i u normalan r a g t ,  da hude ne gamo p r a t io c  
već jedan č in i la c  napredka.U id u čo j go d in i donogi ge Zakon o f in a n -  
g ira n ju  k u ltu re , to  će ge m orati u r e d i t i  i  ovdje u n ašo j ^ k u p štin i 
i  u n aso j R e p u h lic i,k u ltu ra  će n ać i miglim gehe Да_pe^rodukuje.
Molio hih Bkupštinu,kako je  rečeno na "Savjetu za киЈ^дгда na p ro -  
š l o j  g je d n ic i ,  da ge nađu neke ш јеге k o je  gu rea ln e  i  k o je  ge u k la -  
p a ju  u komplekgnogt i  da odluke p o l i t i č k ih  organa 'Jkupštine p o štu -  
jemo.

BOUOVTĆ MIHAJLO

Brugovi i  d ru g ar ice , moja je  u loga nezahvalna ,molim za nekoliko 
r i je ć i .N A  d an ašn jo j g je d n ic i  p rim lje n  je  koncept 'JK k o jeg  gmo 
p o g la l i  o rgan izac ijam a, pa ćemo ge ga njim  g u g re g ti u radnim orga- 
n iz a c ija m a ,D a li gmo ocjene o dogadašnjem radu aktivnogtDma na ohnovi 
i  k o n g ta to v a li da gu u č in je n i makgimalni n ap o ri kod gvih gu h jek ata . 
D ohijena де puna podrška .D an ašn ja  g je d n ica  je  I I  gkup k o j i  je  r a g -  
p r a v l ja o  o tome.Miglim da gu z n a č a jn i p o g lo v i k o j i  gu ohuhvačeni i  da 
je  zn ačajn a ocjen a iz a  ko je  će s t a j a t i  odhornički dom.Cvdje je  p r i -  
hvačeno da gmo im a li o p re d e lje n ja  po hitn im  p ita n jim a  i  da smo r e k l i
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iz a  čega gtojim o i  da su iz v r še n ja  p o s ta v l je n a  od ž e l j a  prena 
mogućnostiroa.Mi dugujemo oko 15 m i l i j a r d i  za izvršen e  ra d o v e ,p r i 
tome p r i o r i t e t i  n isu  z a p o s ta v l je n i  kao n i in t e r e s i  čovjeka.K ako 
ćemo mi d a l je  e g z i s t i r a t i ,  mi se moramo a k t i v i z i r a t i  po svim l i n i -  
jama i  svim zadatcim a.Z a ovaj skup “b i iDilo važno da je  kod ovih 
p i t a n ja  "bitno o s t a t i  i  da ne pravim o odstu pan ja  je r  može d o v e sti 
do kom plikovanja.Za nas je  b itn o  im atijp ro c je n u  sa d a šn je  s i t u a c i j e ,  
ocjenu kako mi danas trenutno s to jim o .Č in je n ic a  je  da nam je  s i t u -  
a c i j a  v r lo  te šk a  i  v r lo  o z h il jn a , a za nas k o j i  smo d a l je  da o b ja -  
šnjavamo i  da provodimo a k c i ju ^ a d a  će se n a v r š i t i  godina dana 
odkako nas je  s t i h i j a  z a d e s ila ,M i moramo h i t i  r e a ln i  kad o c je n ju -  
jemo s t v a r i  k o lik o  em ocije a k o lik o  razuma u n o s it i ,  a nema nikakvog 
rada hez em ocija.M i smo k o n s ta to v a l i  da je  zima na p ragu , k o lik o  
ćemo im ati jo š  l i j e p i h  dana da h i  se moglo g r a d i t i  i  o p r a v l ja t i  , 
za ak tiv an  rad , mi to  neznamo , to  je  n e iz v je sn o s t .P r o š la  je  z±ma 
godina dana a mi konstatujem o da je  iz a  nas o s ta lo  n e r je še n ih  
d o sta  p i t a n ja  a ona n isu  m a la .C u li smo r e z u lta te  iz  stamhene oh la- 
s t i ,  pa h ih  m olio da na ovom našem skušu ne preuveličavam o , da ćemo 
se p o m ir it i  s p rio licam a.V eć  je  mnogima hladno i  mnogi su uznemi- 
re n i, a l i  j a  h ih  to  skinuo i  zhog ju go slaven sk e  ja v n o s t i ,  k o ja  
će da kaže, da smo mi p r im it iv n i  , da nismo h i l i  dovoljno ek sp ed i-  
t iv n i  da pronađemo neko r je š e n je .Š t o  se t i č e  stan ova da se i s t r a j e  
do k r a ja ,  da ne pravimo odstupnice n i prema kome, da i  mi idemo 
na g r a d i l i š t a .Š k o l a  imamo im prov iz iran ih  , imamo d o sta  tešku  
s i t u a c i ju . J u č e r  sam dohio pismo od Tehničke š k o le ,g d je  je  o t i š l o  
б in že n je ra .Z d rav stv o  je  u privremenim ohjektim a a l i  će o s t a l i  
dok se ne r i j s š i  iz g ra d n ja .P r iv re d a  ima o zh iljn e  te šk o č e (k a p ita ln i  
o h je k ti kao š to  su C e lu lo z a ,"U n iv e rz a l” i  t . d . )  . J a  h ih  se čuvao 
d ra m a tiz a c ije  ,d iz a n ja  tem perature, j e r  će to  da dovede do n ezdra- 
ve atm osvere ,može da odvede snage od osnovnih zad atak a , um jesto da 
ak tivn o d je l u je , j e r  možda ova nova s i t u a c i j a  može da nas dovede 
u a k c i ju  da hudemo m orali o h e z h je d it i re d .V i s te  v i d j e l i  kako 
s t o je  sre d s tv a  za nadoknadu šte te .D o sa d  je  vodena d i s k u s i ja  da se 
odredi u k o jo j v i s i n i ,  a sada je  za nag=t n a s ta la  nova te šk o č a .
Č u li 3te  iz la g a n je  druga P e tra .Z a  nas je  to  nedovoljno sr e d s ta v a . 
'Jada će v jerovatn o  h i t i  r a z l i č i t i h  p re n o še n ja ,p re p r ič a v a n ja .^ a d a  
za nas n a s ta ju  n a j t e ž i  t re n u tc i  i  zhog zime i  zhog svega to ga  , 
š to  ne dohijamo dovoljno  sre d s ta v a  d o ć i će do n e zad o v o ljstv a  među 
narodom.Da l i  ćemo o d u s ta t i  od zad atak a ,o d  dinamike , od k v a l i te tn ih  
p o slo v a  , j e r  su s r e d s tv a  i  ohroci u kojim a će p r i s t i z a t i  m anji nego 
š to  smo se n ad a li.M i moramo h i t i  d o s l je d n i u svom radu,moramo 
d a t i  p r i o r i t e t  p r iv r e d i  ,n a šo j m a te r i ja ln o j h a z i.B ić e  d is k u s i je  
da mi neznamo t r o š i t i  s r e d s tv a , a ne da nemamo sre d s ta v a , j e r  lak o  
je  n a p r a v it i  argumente u ovakvoj g i t u a c i j i  kakva je  sada.M ože se 
p r o g l a s i t i  da rasipam o ,d a  lu k su z ira m o .I s t in a  imamo p o je d in aca  ko je 
treh a  k r i t i k o v a t i . J a  m islim  da se sa  tim  d o h ija  lo š a  s l i k a ,  da 
moramo h i t i  v r lo  oprezn i,pogotovo  u v iijem e kada se r je š a v a ju  
sistem ske  m jere , tre h a  v o d it i  računa š to  ge lcaže o B a n ja lu c i, nego 
tko k a ž e .N e s ta š ic a  s re d s ta v a  mogla jed a  se uzme kao d o v o ljan  
ra z lo g  da se ne o d v ija  in tez iv n a  ak tiv n o st.M i ulazim o u f a z i  gd je  
nas ček aju  o z h i l jn i  z a d a tc i ,n e k i  su i  d u g o ro č n i,a li  moramo
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i s t r a j a t i  na zadacim a otinove za ovaj p er io d  kao i  za dugoročne 
planove izg rad n je  i  a k tiv n o st  u e m je r it i  na ona m je sta  gd je  je  
zapelo.Moramo n a p r a v it i  program otmove ra z v o ja  ,dugoročn i program 
odnove do 1975 godine , š t o  to  zn ač i za radne o rg a n iz a c ije  i  druge 
olDlagti.Tu ne b i  t re b a lo  p r e č u ta t i  i  p i t a n je  kadrova .R e z o lu c ija  
je  b i l a  p re s ip a n je  kadrova iz  jedne gtrane na drugu, o tome je  i  
drug Džavid govorio , mi moramo o t i ć i  d a l je  od R e z o lu c ije  , tu  će 
m orati doći u p i t a n je  i  in t e g r a c i ja .N i je  uredu s l u š a t i  gamo jednu 
etranu i  t c l e r i s a t i  samo toga m a te r ija ln e  u slove  , in te g rac ijo m  se 
o ja č a ju  sr e d s tv a , a mi sada moramo o svemu v o d it i  računa, kada 
znamo da nemamo dovoljno  sredstava.M oram o v i d je t i  mogućnost in te -  
g r a c i ja  i  sa  susjednim  komunama.Mi se sada nalazim o pred  v iše stru k im  
odgovornostim a.Po ovome kako je  t e k la  d ig k u g i ja ,m iš l je n ja  sam da 
smo se sasvim  dobro p o s t a v i l i  i  da ćemo n a s t o ja t i  da budemo š to  
a k t i v n i j i  , a l i  da ne dram atizujem o s i t u a c i ju .

DŽA7ID GIJNIĆ

Jedan  od p red lo ga  k o j i  je  p rih vačen  je  pismo k o je  traTsra da uputimo 
p red sjed n ik u  ^avezne ^kupštine M ile r itiju  Popoviću ,kao  i  p re d s je d -  
niku Izvršn og v i je ć a  ^kupštine ^ o c i ja l i s t i č k e  Sepublike BiH-e 
D ragutinu Kosovcu.

MIROLAR PCPOVIĆ

P r ih v a č a ju ć i i z v je š t a j  i  napore k o je  su u č i n i l i  D ir e k c i ja  i  o p štin a , 
predlažem  da se h itn o  poduzmu m jere z a z im lja v a n ja  vagona,privrem e- 
nog sm je š ta ja  i  p r ik o l ic a  , u protivnom  n ać i ćemo se u nezgodnoj 
s i tu a c i j i .O v u  zimu ćemo im ati daleko jaču  od 15 ste p e n i ,p red v iđ a  
se čak i  do -  28 s te p e n i, š to  će b i t i  te šk o  o s t a t i  u vagonima i  
p rik o licam a k o je  su na točkovim a.

DŽAVID OTHIĆ

Drug Anušić je  is ta k a o  na kakve n e p r ilik e  n a ila z e  l ju d i  sa  njegovog 
p o d ru č ja  zbog nesređen ih  imovinsko pravn ih  odncsa, tako da ne mogu 
da d o b iju  dugoročne k re d ite  od banke.M islim  da takvo s ta n je  n i je  
k a ra lc te r is t ič n o  samo za se lo  već i  za grad .T o š to  je  b i lo  gužve u 
g ru n to v n ic i to  je  zbog r a n i je  n esređen ih  imovinsko pravn ih  odnosa. 
Neke o la k š ic e  su tu  n ap rav ljen e , može se u s v o j i t i  i  s u g e s t i ja  druga 
Momira , da se to  n ešto  u p ro st i.N a š  z a h t je v  može da bude to le ra n ta n , 
zna se da t a j  d o t ič n i ima kuću i  da se nađu dva sv jedoka k o ja  će 
to  da potvrde.Z bog toga nredlažem  da se k r e ta r  Gkunštine opštin e  . 
n ače ln ik  službe za imovinsko -pravne odnose i  nreds.iednik  O pštinskog 
suda do k ra л n e d e lje  daju  -pri.jeglog kako dr se ovo riitan.ie r i j e š i .  
Da Hkupština op štin e  z a t r a ž i  od banke da p o jed n o stav n i p ro ce s oko 
d o b ija n ja  k re d ita  za s e lo (  b i lo  to  putem iz ja v a  sv jedoka i l i  kako 
d ru g a č ije  ) .
D rugi p r i je d lo g  k o j i  je  p re d lo ž io  drug Anušić u v e z i davan ja akon-

^ a c i ja  za sru šen e  kuće, na tome se Jo š  r a d i i  može se  p r jh v a t i t i
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čim "bude p ara  za to , j e r  sada nemamo p a ra .

LAZAR MALSSSVIĆ

*?matram da uopšte ne tre b a  nikakvih  o la k š ic a  onima k o j i  nigu i z r i -  
č i t i  v la e n ic i  c i je l o g  d i j e l a  , j e r  oni la k še  d ob iju  k re d ite  nego 
v la s n ic i  1 Д .

ANUSlĆ JO'JIP

J a  ne mogu b i t i  zad ovo ljan  sa  odgovorom da gada nema p a ra  , je r  
tu  ee r a d i od 1 2 o dom aćinstava k o j i  nemaju obezbjeđen sm je š ta j 
a kuće eu im označene sa  7 .

d2avid otttić

Rekao sam čim dobijemo p are  da će d o b it i  akontacije.D ugujem o ovog 
momenta 13 m i l i j a r d i  za izv ršen e  radove, a svakog dana mogu 
p r i s t i ć i  o s t a l i  raču n i za radove k o j i  će b i t i  jo š  v e ć i .

л

PAIL IVICA

To p it a n je  p o s t a v l ja  drug Anušić za sedmice k o je  n isu  d o b ile  n i 
d in ara  od pomoći, dok su 4 ,5 , i  6 d o b i le .Jo s ip  p re d laže  da se tim 
lju d im a dade avans od 5o o .o o o .- s ta r ih  d in ara .

DŽAVID GUTTIĆ

Mi imamo d v ije  v r s te  sedmica ,k o je  su srušene i  ko je  će se r u š i t i .  

ATTUŽIĆ J04LP

Meni je  sporno za 4oo dom aćinstava k o j i  nemaju sm je š ta ja  , da se 
ne d e s i  da opet dočeka^u zimu u šupama.

ALIJA LITRIĆ

J a  ću č i s t o  in form ativno da izn esen  neke podatke.M i imamo podnesenih 
z a h tje v a  oko 13oo a naknadno je  jo š  d o šlo  oko 15o , š t o  ukupno iz n o s i  
145o za porodične zgrade obeležene sa  7 . 0d tc g a  oko 25o o b jek ata  
neće moći o s t v a r i t i  pomoć, je r  se n a laze  u zabranjenim  zonama za 
grad n ju  a ne p r ih v a ta ju  novu lo k a c i ju .R je š e n ja  će b i t i  d on je ta  
n a jd a l je  do 2o d an a .^ re d stav a  nema, a ja  nisam n i k a a lif ik o v a n  da 
kažem kada će ge moći i s p la č iv a t i .I m a  d v ije  varijan te .N ak n ad a  se 
p la ć a  od 2oo.ooo. -  2 m ilio n a ., i l i  ge d a je  druga lo k a c i ja  i l i  
pak o d go v ara ju ć i stan .Z a  o d go v ara ju ć i s ta n  imamo oko p ed e se tak  
z a h tje v a  , o s ta lo  su z a h t je v i  za novćanu pomoć.Cdluka je  donesena 
u ju lu  a z a h t je v i  su podneseni do konca av g u sta .A k o n tac ije  se mogua; 
i s p l a t i t i  za 5 -  2o dana.
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GrUlTIĆ DŽAVID

6 im «зе stv o re  u s lo v i  za p la ć a n je  a k o n ta c ije  će se i s p l a č i v a t i .

BTJBO RUPIK

Trebalo  b i  da se obaveze prema građanima t r e t i r a ju  i s t o  kao i  
o s ta le  obaveze.

DŽAVID GUITIĆ

N ekoliko p red lo ga  š to  su d a l i  drug Hare i  drug Miše u v ez i zazim - 
l ja v a n ja  privrem enog sm je š ta ja , gd je  p re d lažu  da se oforme radne 
ekipe k o je  će o b ić i  sve te  privrem ene sm je š ta je  i  p o d n je t i  i z v je š t a j  
o tome D ir e k c i j i  , i  na osnovu toga će se p o d u ze ti potrebne mjere 
za zaz im ljav an je  i  p r ila g o đ a v a n je  o b jek ata  za zim ski s m je š ta j .

PAII IVICA

Na iz ja v u  druga Momira, da neće b i t i  p r ik o l ic a  ,hoću da kažem 
p a r  r i je ć i .K a d  smo zau zim ali stavove ,posehno kad smo u s v a ja l i  
odluke o r a s p o d je l i  p o s l je d n ji l i  stan ova p rven stvo  je  dato onome 
tko де imao stan arsk o  pravo i  ta k v i se neće ns.ći u p rik o licam a 
n i u vagonima, a l i  se nama sada p o ja v l ju ju  p o d sta n a r i k o j i  ne 
ž e le  v iše  da budu p o d sta n a r i i  to  je  sada jedan  novi problem .
65 n o sio ca  stan a rsk o g  p rav a  u P ila n sk o j u l i c i  n a la z i  se sada 
u p rik o licam a sa  5 članova , j e r  su im zgrade označene sa  6 a ne 
mogu se s a n i r a t i  ,u  društvenom su vlasn ištvu .K om e god sam se 
obračao da se to  p i t a n je  r i j e š i  , n itk o  n i š t a  n i je  poduzeo.
Takoder želim  i z n je t i  jedan  p r im je r , a tak v ih  ima jo š  mnogo.
7 godina je  Čovjek stanovao u stanu  i  čuvao s t a r c a  k o j i  je  b io  
b o le s t a n ,p o s l i je  n jegove sm rti t a j  čov jek  je  o stao  u tom stanu  i  
redovno p la č a o  sta n a r in u . ^ada se p o s t a v l ja  p i t a n je  n jegova s t a t u s a .  
Takvili s lu Č a jev a  ima mnogo i  to  b i  t r e b a lo  r a z č i s t i t i ž

DŽAVID GUfTIĆ

Mi se susrečemo sv a k i dan s tavkim  i  s lip n im  problem ima.
Uašu i s t u a c i ju  ugrožava to  š to  nismo m ogli p o p r a v it i  sve 6 t ic e  a 
ima i  p e t ic a  k o je  se neće moći p o p r a v it i .U a ša  s i t u a c i j a  je  otežana 
jo š  i  sa  p riv a tn im  sektorom.M i jo š  nemamo podatke k o lik o  je  s a n ir a -  
no u privatnom  v la sn ip tv u  i  k o lik o  će t r e b a t i  d a t i  stanova za p r i -  
vatne v la sn ik e .K ad  budemo im a li tačno s ta n je  , onda ćemo z n a t i  
kakva je  stv arn a  s i t u a c i j a .
Drug Granić je  spomenuo spomenike k u ltu re  da n i je  r e a l iz ir a n o  
ono š to  je  p re d v iđ e n o .?to  se t ič e  z a š t i t e  spomenika u fije sn o m  
smo kontaktu sa  In stitu to m  za z a š t i t u  spomenika, k o j i  nam je  
p re d lo ž io  sumu k o ja  je  potrebna za kondezovanje t ih  o b je k a ta .
M islim  da se s ta v o v i k o je  je  iz n io  drug M ihajlo  Eonović mogu 
u c j e l o s t i  p r i h v a t i t i .
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DŽAVID GCTNIĆ

'Ttavljam I z v je š t a j  Ponda za o"bnovu B an ja luke g predloženim  
gugegtijam a na g la san je .K o n g ta tu jem  da se iz v § § š ta j  jednoglagno 
uavaда.

Piama ćemo naknadno u s v a ja t i .

Ad/ 2
PHIJUDLCG CDLUKB 0 ZAVRŠNOM HAČUNU BUDŽBIA OPŠTINB BAHJA LUKA 
7A 19 69. CrODMTU.

Jednoglaano ge ugvaja

Ad/3

PRIJUDLOG ODLUKB 0 OBAVBZNOM RA'TI'SIVAITJTT КОТШЛИА ZA IDBJTTA 
AEHITBEDON'JKA PROJBKTOVANJA ZNAĆAJNIH JAVNIH OBJBKATA I  POJBDI- 
ТТШ AN<3AMBLA.

IVANIĆ JOVO

OLzirom da ae r a e p isu je  š i r i  konkurs , smatram da to  donogi 
'Tkupština na p r i je d lo g  'Tavjeta za urbanizam .

VOJIN MITROV

Mi smo d o n je li  ovu odluku i  g m a tra li gmo ako je  7kupštin a 
u s v o ji  da će to  p r e s t a v l j a t i  krupni korak u urban ističkom  
razv o ju  g r a d a .V id je l i  s te  k o lik o  je  L i lo  lo k a c i ja ,^ k u p š t in a  je  
d o n je la  Odluku o r a s p is iv a n ju  konkursa o centru  g rad a .P o što  se 
"k u p štin a  ne sa z iv a  čeg to , g m atra li smc da ne "bi t r e b a l i  o p tere -  
č i v a t i  'Ucupštinu i  time , b i l i  gmo u u v jeren ju  da je  " a v je t  za 
urbanizam daleko u večoj m ogućnosti da se sa stan e  .

IVANIĆ JOVO
Ako su z a a č a jn i  kon kursi smatram da to  tre b a  da donosi ova 
'Tkupština.

DŽIVID GUNIĆ
O staajen o je  " a v je tu  za urbanizam da ođluču je , p ć š to  su d v ije  
s t v a r i  već odlučene a to  je  cen tar  grada i  G orn ji Šeher, prema 
tome 'Tavjet za urbanizam b i  mogao sva t a  r je š e n ja  da d a je .
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HAR'S B’SGrAHO 7TĆ

Otzirom da je  'Jkupštin a u tv r d i la  g e n e ra ln i u rb a n ig t ič k i p lan  
a ovdje ge r a d i  o jednom konkurgu, čemu da ^kupštin a gebe op te- 
reČ u je ,pogotovo  š to  gu to  mala r je š e n ja  , ga kojim a ne b i  t re b a lo  
^kupštinu o p te r e č iv a t i .

I5ŽA7ID GfOTTTĆ
I š lo  ge zatim  da ge n ap rav i š to  v iše  r je š e n ja  u gradu, ako ge id e ž  
na to , da to  ^Jkupština donogi, onda b i  m orali i z d v o j i t i  one k o j i  gu 

Ju goglaven gk i konkurgi i  R ep u b ličk i , da za te  odluču je "k u p štin a , 
a za o g ta le  da odluču je R av jet za urbanizam.

IVANIĆ JOVO

P o što  tu  g t o j i  o važn ijim  objektim a v r lo  značajnim  , onda b i  
tre b a lo  da to  "lcupčtina o d lu ču je ,

DŽAVTD GDNIĆ

Da ge iz d v o ji  š to  je  zn ačajn o , š to  je  đ'ugoglovenfeki , re p u b lič k i 
konkurgi, a da ne bude za gvaki n ajm an ji konkurg da ^kupštin a 
r i je š a v a .

VOJIN MITROV

Da ge na ognovu gpigka o b jek ata  i  angambla, na b a z i  odluke 'fcupštine 
U rb a n ig tič k i u g lo v i u g v a ja ju .

DŽAVID GfUNTĆ

Da ugvojimo Cdluku g predlogom druga Iv an ića  a da napravimo izm je- 
nu u o d lu c i , и gem o b jek ata  k o je  ^kupštin a uzme u gvoju n ad ležn ogt” '

Z A K L J U Č A K :

Ugvaga se Odluka g dopunom Odluke kako je  drug Ivan ić  p re d lo ž io , 
gem o b jek ata  k o j i  po naslovnom gpigku ^kupštin a odred i u svo ju  
n ad ležn o g t.

Ovaj z ak lju čak  jednoglagno je  ugvojen .
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Ad/4

P R I Jm C S  ODLrKU 0 1Ж ЈМ 1 ODLUKB O 0<3NIVANJU DOTTDA ZA СШТОУи 
BAUJALUEB.

PAIL IVICA

Predlažem  da odbijemo ovu Odluke, je r  p g t o j i  Zakon o ognivs.nju 
preduzeća.ZA ato o v l a s t i t i  D ire k c iju  da fo rm ira  preduzeće , to  Ui 
nam se moglo o sv e t it i .A k o  je  u in te re su  Bkupštine da se osnuje 
p re d u z e ć e ,š to  d a v a ti njim a da o sn iv a ju  radnu o r g a n iz a c iju . 
O snovali su Zavod ,p a  je  odmah o t i š l o  144 m ilion a za fo rm iran je  
to g  preduzeća.Čemu sve to , ima Zakon i  zna se .

HARB BEGANOVIĆ

TTaznam gd je  je  drug P a i l  p r o š i t a o  da Pond osniva.Pond je  o v la -  
š te n  da o sn iva , mi ne h i  t r e h a l i  p r i l iv a t a t i  p re d lo g  druga I v ic e .

CDLUJIĆ BOGOLJU3 d a je  o h ja šn je n je  po istom .

DŽAVLD GUTTIĆ
Gsnovna p o treh a za ovom izmjenom je  n a s ta la  zhog to ga  š to  je  
form iran  zavod za ig p i t iv a n je  gradevingkog m a te r ija la .N e tk o  h i 
morao t a j  posao da o h a v lja .

BBGOVIĆ 'тВЈТШ Г

Ja  sam za to  da se p r e c iz i r a ,  j e r  već p o s to je  ovdje u B a n ja lu c i 
o rg a n iz a c ije  k o je  se have isp it iv a n je m  t la .D a  ne h i  d u p l i r a l i  i  
da se ne h i d e s i lo  kao за  P ro jektn im  zavodom.Neka se fo rm ira  
ukoliko  je  potrehno , a l i  uz odohrenje Bkupštine i  da se p r e c i z i -  
r a .

TOMIĆ DÛ ATT

Ja  sam za sve ono š to  će d o n je t i  napredak i  š to  će pomoći našu 
a k c i ju  u s a n a c i j i  i  ohnovi.TTeko je  spomenuo da to  i s p i t iv a n je  
može r a d i t i  netko od p o s to je č ih  o r g a n iz a c i ja ,  ako je  tako neka 
se v id i  da l i  je  to  moguće i  ako se u stan o v i da p o sto je ć e  
o rg a n iz a c ije  n isu  u s ta n ju  neka se onda form ira  takvo jedno 
preduzeće.
Mi smo usva j a l i  program Ponda , o d o h r il i  njegovu a k c i ju , a l i  
argum enti k o j i  su ovdje d a t i  n isu  u h e d l j iv i  i  n itk o  nas ne može 
u h je d it i  da Pond može fo r m ir a t i  radnu o r g a n iz a c iju .
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mjRKIĆ МШШГЕШ
Mi u B a n jlu c i  зто im a li i= !p it iv a n ja  u f a t r i c i  C elu loze i  vigkoze , 
k o j i  je  liio  in teregan tn og  zan čaда. Imamo jedan  "broj l j u d i  u Tekni- 
čkoj š k o l i  k o j i  se bave tim  isp it iv a n je m  gradevinekog m a te r i ja la  
i  C eo lcšk i zavod iz  ^ r b i je  ,kao i  Je lš in g r a d .G e o lo šk i  zavod se p r i -  
p o j io  D ir e k c i j i ,p o š t o  se r a d i  o ogromnoj in d iv id u a ln o j iz g r a d n ji  
gd je  ee moraju v r š i t i  teh n ička i s p i t iv a n ja  sv ih  v r s ta .T a  slu žb a  
k o ja  će se fo r m ir a t i  ima svo ju  svrh u .P otrebe p o s t o je ,t r e b a  tu  jo š  
kadrova.Obim radova je  v e l ik i ,  i  narednih godina бе b i t i  jo š  mnogo 
p o s la .R a d i se o s lu ž b i  k o ja  je  potrebna.A  sada b i  t re b a lo  da to  
form ira  "k u p štin a  , ''K ra jin a  и i l i  neko d ru g i, važno je  samo da 
se to  fo rm ira  da to  p o s t o j i  , j e r  u ovici uslovim a je  to  neophodno. 
Potrebno je  fo r m ir a t i  tu  in s t i t u c i ju  , oprem iti je  potrebnom opre- 
mom i  kadrovima, j e r  opravdanost za to  p o s t o j i .

бТЈВО RBPIK

Ovo je  lo š  p r im je r , in s t i t u t  tre b a  , a l i  kada se g o v o r ilo  o razv o ju  
p r iv re d  n i š t a  se n i je  g o v o rilo  š to  se može n ap rav iti.A k o  b i  u s v o ji -  
l i  ovu mogućnost m islim  da ne b i  b i lo  uredu , moglo b i  se d e s a t i  
da se p o jave  i  d ru g i sa  takvim jednim tražen jem .P red lažen  da se 
sk ine s dnevnog red a .

TOMIĆ DUŠAN

Ja  nisam da se p rk o s i  .JA  sam za to  da se a k t iv i r a ju  radne o rgan iza-  
c i j e  i  da kažu da l i  im tre b a  takva jedna slu žb a  i  gd j je  tre b a  
fo r m ir a t i .

3TOREIĆ MTJHAMKD
K a ra k te r is t ič n o  je  da je  dosada b i lo  nedovoljno i s p i t iv a n je  i  da to  
u t ič e  na k v a l i t e t  iz g ra d n je . Tko će je  fo r m ir a t i  n i je  važno a l i  je  
potrebno

HRJTJAZ RABOVAN

3matram da nema sm isla  da se o d b ije  , već da se jo.š jednon i s p i t a  
c i j e l i  problem .To se n a jb o lje  o s je č a  kroz rad gradevin ske in sp e k c i-  
j e ,  a kakvo je  sada s ta n je  neodrživo j e . G rađevinski in sp e k to r  v r š i  
k on tro lu  m a te r i ja la  upravo zato  š to  nema in g t i t u ta  k o j i  b i  se time 
bav io .N ek o lik o  preduzeća imaju sv o je  in tern e  la b o r a t o r i je  , a l i  to  
n i je  dovoljno  , tako da se moramo o b ra č a t i  izvan  R epublike.

DŽAVID GTJNIĆ
Da mi ovu Odluku skinemo s dnevnog reda ?

JAJĆT2VIĆ IVICA
I  p r i j e  z e m ljo tre sa  o s je č a la  se nedovoljna k o n tro la  i  nedovoljno 
i s p i t iv a n je  gradevin skog m aterija la.M oram o z n a t i  da se v e lik e  pare 
d a ju  za g rađ ev in sk e  radove i m i g l i m se ne m0^ e ^aico a
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а da se ne i a p i t a  kakav je  g rađ ev in gk i m a te r ija l .T a k p  cTbimna 
iz g ra d n ja  z a h tje v a  i  d e t a l jn i  p re g le d  građevingkog m a te r i ja la  ,p o go - 
tovo u ovim naSim geizmičkim uglovim a.Prem a tome, č in je n ic a  je  da 
je  potrehno im ati tak av  jedan i s g t i t u t  k o j i  <5e i g p i t i v a t i  m a t e r i ja l ,  
a da l i  će ge to  fo r m ir a t i  od ovih p o g to je č ih  , i l i  će to  fo rm ira t i  
neko d rugi u to  ne ulazim , a l i  je  važno da mi to  moramo im a ti.

DŽAVID CTTNIĆ

Eako mogu da iz  d ig k u g ije  vidim mi želim o da ge to  d e f in ič e . Ja  gam 
za to  da se to  pravo dade Fondu, a l i  da ge za to  d oh iju  h o l ja  ohraz- 
lo ž e n ja  i  da ge v id i  u kojem pravcu  idu t a  ra z m iš l ja n ja .M i gmo 
d a v a l i  ig p it iv a n je  m a te r i ja la  van B an jaluke u B eo grad ,L ju h ljan u  i  
'Њор! je  .M oraju ge r a d i t i  a t e g t i  , mi imamo potrehe za tim ,potrehno 
je  da ge r a z v i ja  in g t i t u t  oko in d u s t r i je  građevingkog m a te r i ja la .

Z A E L J U Č A K :

Da se sk ine g dnevnog reda P r i je d lo g  Odluke o izm jen i Odluke o 
osm ivanju Ponda za ohnovu B an ja Luke , do naredne s je d n ic e , te  da 
do naredne s je d n ic e  priprem e se p r i j e d l o z i  za r je š e n je  ovog in g t i t u -  
t a  za ig p it iv a n je  gradevinskog m a te r i ja la .T u  treh a  i s p i t a t i  moguć- 
n o st u k lju č e n ja  i  p o g to je č ih  o r g a n iz a c i ja  k o je  se haveh isp it iv a n je m  
gradevinskog m a te r i ja la  .

PAIL IVICA
Nigam p r o t iv  da ge ugnuje in g t i t u t  , već gam p r o t iv  toga da hude 
načelna odluka otvorena.Imam l i  p o v je re n ja  i l i  ne , to  gu moje 
g tv a r i .^ u t r a  može da padne nekome drugome na pamet da fo rm ira  drugo 
preduzeće.

Jedn oglasn o  ge u gva ja  zald jučalc da ge gkine g dnevnog reda ova Odlu- 
ka do iduće s je d n ic e  , s tim  da se priprem a p r i je d lo z i  za iduću 
s je d n ic u , da D ir e k c i ja  p rip rem i h o lje  oh razložen je  i  da v id i  nogu- 
ćn ost u k lju Č en ja  i  p o g to je č ih  o r g a n iz a c i ja  ko je rade na ig p it iv a n ju  
građevingkog m a te r i ja la .

Ad/5

PRIJITDLOG ODLUEE 0 IZMJUNI ODLUEU 0 IZGRADI!JI,UPRAVLJATTJU, ECRlSĆU- 
NJU I  ODRŽAVATTJU RELOTTIŠTA ZA ZAŠTITU I  VPAZAVATTJU ZTAITOVUlgTVA I  
MATURIJALTTIH D03ARA.

Jedn oglasn o  ge u g v a ja .
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Ad/6

PRIJUDLOG ODLUIC3 0 I Z O T I  ODLUK3 0 PRCPI^IVAITJU KJURA
DRUStVRITR KOITTROLU CIJRITA.

ROKVIĆ BURO

Tu opet nigu u z e t i  p revozn i tro šk o v i.'Jv in a  Vama je  poznato 
k o lik o  nas mnogo k o šta  prevoz robe.

DŽAVID GUITIĆ

Ovo je  Odluka k o ja  je  p r o iz a š la  po o d lu c i Caveznih organa, i  
to  n i je  nikakvo povečan je  c i je n a  h lje b u .
KAJKUT VOJICLAV
Kod t ip a  6 za 2 d in ara  se povečava.

I.IUJO DURAKOVIĆ
'Jav je t  za robn i promet r a s p r a v l ja o  je  u 3 n avrata  ,n i š t a  se tu 
ne povečava sem onoga š to  je  u s v o ji lo  S lV -e .Š to  se t ič e  pove- 
čan ja  tro škov a prevoza ,podvoza , ima i  drugih  z a h t je v a , to  
b i  t re b a lo  da bude predmet razm atran ja  narednih s je d n ic a .
Mi to  predlažem o kako je  došlo  do izmjene od stran e  ^IV -a.

DŽAVID GrUTTIĆ

Predlažem , da ^ a v je t  za robn i promet razm otri tešk oče ko je 
n a s ta ju  zbog tra n sp o rtn ih  tro šk o v a  kod zem lgoradničkih  zadruga, 
te  da izađe sa  svo jim  stavom p red  ^kupštin u .

KAJKLTT VOJICLAV

U o d lu c i je  b i lo  p r iz n a to  od stran e  ^kupštine , a l i  in sp e k c ija  
ne p r iz n a je  .Druže Mujo da t i  imaš prodavnicu  u Kiaečanima t i  
b i  to  d ru g a č ije  go v o rio .

DURAKOVIĆ ШЈО
M islim  da sad n i je  vrijem e da govorimo o tome.

DŽAVID GUITIĆ

Ctavljam  na g la s a n je  P r i je d lo g  Odluke o izmggni Odluke o p ro -  
p is iv a n ju  m jera društvene k on tro le  c i je n a  i  konstatu jem  da se 
odluka u sv a ja  sa  2 g la s a  p r o t iv .

Ad/7

P r i je  p re la sk a  na sedmu tačku dnevnog red a  drug Živko Babić 
č i t a  t e k s t  pism a upučenog M ile n t iju  Popoviću.
(pismo se p r i l a ž e  zap isn ik u )
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Da l i  p r ih v a ta te  ovako napisano pigm o.Kongtatujem  da ge pigmo 
jednoglagno p r iliv a č a .

HAHD BDGAHOVIĆ

Predlažem  da ge ovo pigmo p o š a l je  kao otvoreno.

ŽI7KĐ BABIĆ

Hmatram da to  nema gm igla, j e r  mi gmo to  gve r a d i l i  redovnim putem 
i  gmatram da je  ipak  n a jh o lje  p o g la t i  to  zatvoreno, da ne "bi iz a -  
zv alo  r e v o lt  u jugoglavengkoj ja v n o g t i , ovo š to  mi govorimo o našmj 
R ep u h lic i.Z n at će ge da je  pigmo upučeno i  da p o g to ji .M i ćemo ga 
p o g la t i  redovnim putem .Jagno gmo k a z a l i  kakve je  odlulce d o n je la  
Havezna Tkupština a Cavezna v lad a  je  dužna p o š t i v a t i  ^dluke % up- 
š t in e .

Ivan ić Jova
Ja  ge glažem g predlogom druga Hare da b i  tre b a lo  u p u t i t i  pigma 
otvoreno.

ŽIVKD BABIĆ

Ugvojena je  v a l o r i z a c i ja ,  mi o n jo j nemojmo gada n i g o v o r i t i . J a  
neznam kako će ge o c i j e n i t i  to  nape pigmo , a l i  gmatram da де dobro 
rečeno ,rečen o  je  gve .U njemu gu iz raže n a  naša ragp o lo žen ja .D a  ne 
b i  p o b rk a li  jedan  drugome račune i  da ne b i  o te ž a v a l i  p o z ic i ju  mi 
moramo o b a v i je g t i t i  i  naše drugove u P e d e r a c i j i  da ne b i  b i lo  da 
oni to  doznaju iz  štampe-ai a da ih  mi pred'hodno nigmo o tome oh avi- 
j e g t i l i  i  da nemaju pojma kakvo je  to  pigmo upučeno.

Č ita  ge drugo pigmo upučeno IV drugu Kogovcu . (p r i la ž e  ge zap ign iku  ) 

T ta v l ja  зе na g la g a n je  i  ovo pigmo i  jednoglagno ge u g v a ja .

Ad/ 7

PHIJUDLOa RJSoUI'TJA 0 OTVARAITJU Р0ТТ1ШКА RUDOVITS LIKVIDACTJS PRUDUZS; 
ĆA ZA PRIKAZIVANJS FILHOVA КИТО "VR3AH " BAITJA LUKA.

Jednoglagno ge u g v a ja .

Ad/8

PRIJSDLOG ZAKLJUČKA 0 RAHPI'JIVAITJU OBJAVTS ZA IZ30R TJD IJS OPČTUTHKOG 
TJDA BAITJALUKA.

Jwdnoglagno ge u g v a ja .
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Ad/9

PRIJBDLOG ZAKLJUCKA 0 DAVAITJTJ SAGLSNOSTI RUPUBLIČKOM 'TUKRUTARU ZA 
»UUUTRAŠITJU POSLOVE ZA POSTAVUAKJB ZAMJBUIKA KOI.IAUDIRA:

.a) S tan ice  m i l i c i je  BanjaLuka I 
Тз) S tan ice  m i l i c i je  З ап ја  Luka I I

Jednoglagno ge u gva ja

Ad/lo

PRIJUDLOG RJUŠUITJA 0 POSTAVLJAITJU ISUPEKTORA PRIHODA OPČTINE BAITJA 
LUKA.

Jednoglagno ge u gv a ja .

A d /ll

PRIJEDLOG RJESENJA 0 HIEITOVAITJU PREDSTAVITIKA SKUPSTHTE CPŠTUTE U 
KOMISIJU ZA IZBORE I  PITAITJA KADROVSKE POLITn-CT PRI СРбТГТВКСЈ 
KOTTPERENCIJI SSE2T.

P r i je d lo g  ge jednoglagno u gv a ja .

Ad/L2

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZEMJITI RJEŠEITJA 0 BIETTOVAITJU KOMISIJE ZA 
ERADIKACIJU PJEGAVOG TIPUSA TTA PBBRUČJU ОрбТШВ BAITJA LUKA .

Jednoglagno ge u g v a ja .

Ad/13

PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 PREGLUDU:
a) S ta tu ta  T^hničke gkole
t / S t a t u t a  P o l j  oprivredne tehniČke šk o le
c ) s t a t u t a  Ognovne šk o le  "Mladen S to ja n o v ić "  Bronzani Majdan

S t a v l ja  ge na g la g a n je  g ta tu t  Tehičke šk o le  i  jednoglagno ge u gva ja  
G ta v lja  ge na g la g a n je  g ta tu t  P o ljo p riv red n e  tehničke šk c le  i  jedno 
glagno ge u g v a ja .
S t a v l ja  ge na g la g a n je  g ta tu t  Ognovne šk o le  "Mladen S to jan o v ić "3 ro n  
zan i Majdan i  jednoglagno ge u g v a ja .
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Ad/14

PRIJSDLOG ZAKLJUČKA 0 CBT74TAVI IZVRŠBNJA ^TATUTA TRGC7AČKOG 
PRTDUZRĆA "DUVAN" BANJAIUKA.

OUrazloženj'e č i t a  O lu jić  B ogoljub  (p r i la ž e  se zapien iku  )
Ovo je  p re d lo g  G e k r e ta r i ja ta  'Jkupštine kao stručn e g lu žbe.

DŽAVID GUITIĆ

K o n gu lto v ali emo i  U gtavni gud naše rep u b lik e  u v e z i ig to g . 

'Jtav ljam  na g la a a n je  i  kongtatujem  da ge jednoglagno u g v a ja .

AdA 5

DŽAVID GUITIĆ

P r i je  nego pređemo na ovu tačku ,ž e lim  da kažem da možemo kao 
^kupštin a b i t i  z a d o v o ljn i pogtign utim  re z u lta tim a  u v e z i u k lju -  

č iv a n ja  d jece  na zanat i  pomoći ro d ite ljim a .O v o  je  2 i l i  3 godina 
odkako ova glužba u ^ k u p štin i op štin e  r a d i  p r i  ^ e k r e ta r i ja tu  za 
privredu.Tom e je  d o p r in je lo  z a la g a n je  drugova iz  3 e k r 4 ta r i ja t a  
za p riv red u  pegebno drug Branko i  razum jevanje ko je gu pokazale  
radne o rg a n iz a c i je .B itn o  je  da ge r a d i lo  ono š to  se ne mora 
r a d i t i .T r e b a lo  b i  o d a ti p r iz n a n je  takvom radu i  g a ra d n ji izmedju 
radnih  o r g a n iz a c i ja  u pomodi d je c i  i  r o d ite l j im a .

OPORI,IACIJA 0 UPI<?U UČsSTIKA U PRVD RAZRUDR ČKOLA I I  GTUPITJA U 
ŠKDLGKOJ 197o . /71 GODIUU.

In fo rm ac ija  se jedn oglasn o  u g v a ja .

Ad/16
PRIJTDLCG RJUŠUITJA 0 IMENOVANJU ČLAITOVA ШЈРбТШЕ POITDA "PDTAR 
KOČIĆ " .

Jednoglagno ge u sv a ja .

A d/l7

PRHTSDLOG RJUoUITJA 0 PRUTOUU PRAVA KORIČĆBITJA ODRGEKTIH 'TRUDGTAVA 
ITA МЈР*?Ш ZAJUDNICU UTRIČIĆI

‘ Drug O lu jić  B ogoljub  d a je  o b ja šn je n je  po igtom .

- Jednoglagno ge u sv a ja .
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Ad/ 18

PRIJTDLOG ZAKLJTJČKA 0 RAZPODJRLI 2o5o.ooo,oo d in ara  OBEZBJRB'SNIH 
U BUDŽJ3TU OPŠTINU BANJA LUKA ZA 1970.GODINU UA BTS OBBZBJBSENJA 
UČUŽĆA U KDPOVBTI NTANOVA.

HARU BUGAiTOVTĆ

M olio b ih  -kupštinu da u v až i pored Doma s t a r ih  i  dom "Rade 
V ran je šev ić " i  da r a z l ik u  od 2 m ilion a oheztgedi iz  ovih sre d -  
s ta v a  da h i  d o b i l i  jedan  jednogobni g tan .

KUZIIANOVIĆ RAJKD

Predlažem  odbornicima da u r a s p o d je l i  sred g tav a  poku ša ju  p ron ao i 
sre d s tv a  da se r i j e š i  p i t a n je  stan a  d irek to ru  muzeja.Već d v ije  
godine nemamo d ire k to ra  muzeja.M uzej je  došao u takvu g i t u a c i ju  da 
nema gtru čn ih  l ju d i  i  n a la z i  ge na nivou k o j i  ne zad o v o ljav a  
b a n ja lu č k i n ivo .
2 e l io  b ih  da se ova prob lem atika v id i  i  da se iznađe učešće za 
s ta n  d irek to ru  m uzeja.

DŽAVID GUNIĆ

M iglim da gu opravdana oba z ah tje v a  ,kako za Dom "Rade V ran ješe-  
v ić "  da ge o b ezb jed i r a z l ik a  od 2 m ilion a do gvote k o ja  je  p o tre -  
bna za kupovinu jednogobnog sta n a , tako i  za obezbeđenje stan a  
d irek to ru  m uzeja.

Z a k l j u č a k :

Da se u sv o je  oba p re d lo g a  i  da se uzme obaveza da se predvide 
sre d s tv a  kroz re b a la n s bu džeta .

Ad/L9

PRIJUDLOG ZAKLJUČKA 0 CDOBRUI'TJU OBNAVLJANJA LOKACIJU ZA IZGRADNJU 
^ТАМВВКШ OBJUKATA PORUSUNK OD ZHMLJOTRN^A 26 i  27. CKTOBRA I  
31. DNCNIBRA 19 69. GODINN.

In g .M A R K O V IĆ

5 .V I.1968.godine Ckupština op štin e  d o n je la  je  Odluku k o ja  
zam jen ju je  u r b a n is t ič k i  p la n  B an jalu k e.P o  tome te re n  je  b io  
r a z d je l je n  u nekoliko zona, jedna od t ih  zona su : agro  zone 
in d u s t r i  jgka zona i  zona aero  z a g a đ e n ja ... tim  zonama je  zab ra- 
n jena stambena iz g r a d n ja i  b i lo  kakva iz g ra d n ja  na tom p o d ru č ju .
To područje  jednim d ije lo m  obuhvata zagadeno područje  a jednim d i
jelom Ctarčevicu.O vim  zem ljotregom  jako gu o šteć^ n i n-k i
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cfbjekti.N eke cfbjekte n i je  Tailo moguće e a n ir a t i ,p a  je  potrebnp 
da se o d o tr i l o k a c i ja .  TLužba u O pgtin i ne b i  b i l a  u g tan ju  da 
svima nadoknadi š te tu  ,p a  je  etoga ^ a v je t  za urbianizam donio 
z a k lju č a k  da ee n ap rav i izu ze tak  iz  te  gtroge zone i  dozvo lio  
izg rad n ju  na tom području  a li je d e ć im  (prema npieku k o j i  <=se p r i l a -  
že zap ign iku  ) (  Z ak ljučak  ^ a v je ta  za urkanizam p r i la ž e  ge tak oder 
zap ign iku)
Na ovaj p re đ lo g  ^lužba n i je  sag lag n a  , j e r  p r i h v a t i t i  izuzetke 
n i je  zakongki n i ognovano, j e r  je  t a  zona dobivena jednim p r e c i -  
znim an aliz iran jem ,p rem a tome nema nekog moralnog opravdan ja. 
Utoga predlažem  u ime glužbe da ge o d b ije  p re d lo g  ^ a v je ta  za 
urbanizam .

РА П  IVICA

Treba tu  o d b it i  izg rad n ju  , j e r  ako b i  d o z v o l it i  tu  izgrad n ju  
onda b i  i  na drugim m jegtim a gd je  je  zabran jen a iz g ra d n ja  p o č e l i  
l j u d i  da grade i  time b i  ge g tv a r i  kom plikovale .

vukašin urcsg

Nigam b io  učegnik u d ig k u g i j i  oko zone aero  zagađen ogti,ogradu jem  
ge o gtručnom n alazu , gamo mi je  jedno p i t a n je  n e jag n o ,za č to  gu 
date g a n a c ije  na tcm području  i  kuće gu izgradene ?
M iš l je n ja  gam, da ge na iz v je g ta n  način  moglo r i j e š i t i  a nedozvo- 
l i t i  ganacija.T m atram  da za b a r  jedan  d io  tog  p o d ru č ja  nigu ogno- 
vane tv rd n je  n i dokazano da je  to  gtvarno tako zagadeno.

Ing.MARKOVIĆ

Mi ne možemo o g p o r it i  g an ac iju  nikome ako ne izvršim o e k g p ro p r ija -  
c i ju  u roku od Зо dana od dana p rijem a z ah tje v a  za g an ac iju  o b je -  
k ta ,  i  prema tome m o rali gmo đ o z v o l i t i  g an ac iju  j e r  nigmo im ali 
dovoljno gredgtava da b i  m ogli tim  lju d im a i z v r š i t i  p rav ičn u  nak- 
nadu i  o b e z b je d it i  lo k a c i ju  na drugom p o d ru č ju .Id u ću  godinu v je r o -  
vatno ćemo b i t i  u mogućnogti da obgabjedimo lo k a c i ja  k o ja  će 
b i t i  pod ^tarčevicom  i  da im omogućimo o b e šte č e n je .

LAZAR MALEŠUVIĆ

Drug Marković je  napomenuo da je  ^ a v je t  za urbanizam donio tak av  
p r i je d lo g  na in g ig t ir a n je  odborn ika.Izn en adio  gam ge kad gu 
u rb a n ig t i  r e k l i  da će d o z v o l i t i  izg rad n ju  na tom p d d ru čju .
J a  l ič n o  nemam p r o t iv  n i da gradimo a n i da negradim o.
Ako ge ne odobrava iz g ra d n ja  , neka ^lcupština op štin e  pronađe 
odgovarajuću lo k a c i ju  za o b n av ljan je  o b je k a ta .

ZM IĆ LOBRIVOJ

^ama b i  b i lo  potrebno da znamo k o lik o  b i  t r e b a l o  o b e z b j e d i t i
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l o k a c i j a .Ако ge odobrava gamo 12 onda b i  ge moglo g o v o r i t i , a l i  
ako ima v i§ e ,b i lo  b i  nezgodno da ugvojim o.

LAZAR MALRSEVIĆ

Mi tražim o osim nove lo k a c i je  i  da nam se p l a t i  š t e t a .

ŽIVHO BABIĆ

B ozvoljena je  s a n a c i ja  ovim lju d im a u zoni aerozagađ en ja  iz  
ra z lo g a  š to  nemamo sred g tav a  da sve ekgproprišem o.Bruštvena 
z a je d n ic a  je  mirne s a v j e t i  , j e r  smo tim  lju d im a d a v a li  lo k a c i-  
je  k o je  oni n igu h t j e l i  p r i h v a t i t i  ,mi nigmo o g u d ili  te  l ju d e  
da hudu na zim i i  sn ije g u .B ru g  Lazo je  g v i je s ta n  kakare h i se 
p o g lje d ic e  mogle d o g o d iti da je  dozvo ljen a iz g ra d n ja  na tom 
p o d ru č ju .

Predlažem  da se donege za k lju č a k  da ge o d b ija  ovaj Z aključak  
'Tavjeta za urhanizam i  da se p rod u ži u tra ž e n ju  lo k a c i je  r a d i 
redovne iz g ra d n je .

LAZAR MALEgSVIĆ

Ba l i  de se p r o d u ž it i  rok za k re d ite  ?

ŽTVEO BABIĆ

Naravno da če ge m orati p r c d u ž it i  rokovi za k r e d ite .

PAIL IVICA

Ja  m iglim  da де ovo ^edno p ra v iln o  r je š e n je  š to  ge o d b ija  , j e r  
h i u in d u s t r i js k o j  zoni odmah d o šlo  do izgrad n je .P red lažem , p o što  
s v i  t i  l j u d i  gu z a in te r e g ir a n i  da grade kuče, da drugovi iz  
Ntambenog g a v je ta  ohezhjede privrem en i g m je šta j tim  lju d im a 

preko zime u harakam a.

BŽAV3B GUITIĆ
M islim  da se t a j  p r i je d lo g  može u g v o jit i .C ta v l ja m  na g la sa n je  
p re d lo g  "lužhe da se odh ije  p re d lo g  ^ a v je ta  za urhanizam. 
Konstatujem  da ge p r i je d lo g  ^lužhe u sv a ja  sa  1 glasom  p r o t iv .

Ad/ 2o

PITATTJB CTATUCA BOMA U BROTTZANOM МАЈВАШТ 

ZUNIĆ BOBRIVOJ
Ovaj dom u Bronzanom Majdanu n itk o  n i je  o d rž a v a o ,n ije  se p la č a la  
k i r i j a .T o  je  zgrada na sp ra t  1688 m2.0vu zgradu h i tre h a lo  u v r s t i -  
t i  za san aciju .B om  je  p o la  v la sn iš tv o  2em ljoradničke zadruge a 
p o la  Ckupštine cp štin e .U  t o j  z g ra d i u jednom d i je lu  je  zem .zadru-
ga zadružna s t a n ic a ,č i t a o n ic a  ,KLub i  s ta n a r ,a n itk o  ne p la č a
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Htručna k o m is ija  je  ove dana b i l a  i  v id je la  u kakvom je  s ta n ju  
ovaj оТзjek at.T raž im o  da ova Hkupština dade sa g la sn o s t  da se 
ovaj dom uzme u s a n a c i ju .

DŽAVTD GUITIĆ
da de

'TkupStina o c je n ju je  nsraj: proUlem i  upučuje z a h t je v  Pondu za 
ohnovu da se p r i s t u p i  s a n a c i j i  ove zgrade odnosno doma.

КАЈГОТ VOJITLAV

'Tada se p o s t a v l ja  p i t a n je  i  sv ih  o s t a l ih  domova na području  
o p štin e .IT išta  mi ne rješavam o ovim potezom, treh a  r i j e š i t i  
p i t a n je  i  s t a t u s  domova k o j i  su na seoskom području .O vdje je  
to lik o  p u ta  rečeno da če ^kupštin a O pštine d o n je t i  program 
a jo š  n i š t a  n i je  r je še n o  n i p reg led an o .

DŽAVID GrUTTIĆ

Mi smo se h i l i  d o g o v o r ili  da če program sa n a c i je  n a p ra v it i  
O pštinska k om feren cija  ^ o c i ja l i s t i č k o g  saveza S da mi kao 
^kupštin a ohezhjedimo d io  s r e d s ta v a .

VITOMIR PUJIĆ

Mi smo i n v e s t i r a l i  p r i j e  z e m ljo tre sa  8 ,5  m ilion a u Dom u Inran- 
sk c j i  kad де h io  z e m ljo tre s  dom je  porušen.M edjutim , jo š  n itk o  
od stru čn ih  l i c a  n i je  p re g led ao  t a j  dom.

НШЈАЗ RADOVATT
Sto se t ič e  doma u Bronzanom Majdanu ,mi smo u p u t i l i  pismo 
Pondu da iz r a d i  sa n a c i jo n i  p r o Je k t ,z a  Erupu na Vrhasu i  Iv a n j-  
s k o j .P r i je d lo g  p oko montažnih o h jek ata  je  odgođen do iduče 
god in e.

JAVOR T0MI4LAV
Mi smo jedva u s p je l i  da se i z v r š i  s a n a c i ja  šk o la  u Bronzanom 
M ajjdanu.R azgovarali smo s drugovima iz  “P e la g o n ije ” 
i  n isu  h t j e l i  p r i s t a t i  da izvode radove,uzaludno je  o tome d i s -  
k u to v a ti sad a .

ŽIVEO BABIĆ
Ovo p i t a n je  se n i je  moglo r i j e š i t S  do sada , j e r  nismo im ali 
para.D ogovoreno je  da drugovi iz  K o n feren cije  Чос. 'Taveza u 
dogovoru s nama dogovore se š to  če se s a n i r a t i .  Da se za onaj 
d io  š to  je  u zem ljo tre su  stra d a o  t r a ž i  od Ponda da з?а:и±х iz r a d i  
sanacione e lah o ra te  i  da s a n ir a ,  a za ono š to  n i je  od z e m ljo tre sa  
s t r a d a lo  da drugovi u ^oc .savezu  p rou če.
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Z a k l  j u č a k :

1 .  Da O pStinska k o n fe re n c ija  44RN u š to  kračem roku iz r a d i  
In form aciju  o a tan ju  zadružnili domova sa  Programom m jera za 
sa n a c iju  za gve zadružne domove na području  Opštine B an ja lu k a .

2 .  Da Pond za oknovu B an jaluke iz r a d i  oddah ean ac io n i e la h o ra t  
i  i z v r š i  sa n a c iju  Zadružnog doma u Bronzanom Majdanu.

Jednoglasn o se u g v a ja .

DŽAVID GUITTĆ

Po.što je  na samom početku prcpu šten o  u sv a ja n je  zap ign ik a  sa  
p ro š le  s je d n ic e  "k u p štin e  , t o  činim sad a .
^ tav ljam  na g la sa n je  z a p isn ik  sa  23 (IV) s je d n ic e  "k u p štin e . 
Ima l i  kakvih p rim jed b i.K on statu jem  da nema i  da se z a p isn ik  
jedn oglasn o u sv a ja .

^ jed n ica  završen a u 17 časo v a .

ZAPI^NIČAR, PRBD'JJ^DAVAJUĆI
1) Zivko Bahić

Ćuković A nita
2) Džavid Gunić

♦



D N E V N I  R E D
ZA 24 (IV) ZAJEDNIČKU SJEDNICO VIJEĆA SKUPSTINE 

OPSTINE OD 14. OKTOBRA 1970.

<9 IsvjeStaj o radu Fonda sa obnovu Banja Luke do 
kraja aeptembra 1970. godlne.
Isvjestllacj MEHO PIROLlđ
Prljedlog Odluke o zavrSnora radunu budSeta Op- 
Stlne Banja Luka sa 1969. gođinu.
Izvjestilac: ISMET EŽKlđ
Prijedlog Ođluke o obaveznom raspisivanju kon- 
kursa za idejna arhitektonska projektovanja 
značajnijih javnih objekata i pojeđinih ansarabala.
Izvjestilac: VOJO MITROV
Prijedlog Odliike o izmjeni Odluke o osnivanju 
Fonda za obnovu Banja Luke. /V/^е: (j£ifCo<5S/c
Izvjestilac: DRAGAN OLUJlđ
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izgradnji,up- 
ravljanju, koriSdenju i ođržavanju skloniSta za 
zaStitu i spasavanje atanovništva i materijalnih 
dobara.
Izvjestilac: SVETKO VREBAC
Prijeđlog Odluke o izrajeni Odluke o propisivanju 
rajera đruštvene kontrole cijena.
Izvjestilac: MUJO DURAKOVlđ
Prijeđlog Rješenja o otvaranju postupka redovne 
likvidacije Pređuzeča za prikazivanje filraova Kino 
"Vrbas" Banja Luka.
Izvjestilac: LJUBO TESa n o v i ć

itibanjj
'pr«

Prijedlog ZakljuCka o raspisivanju objave za iz- 
bor sudije OpStlnskog suda Banja Luka.

i.) Prijedlog Zakljudka o davanju saglasnosti Republi- 
7 бкога sekretaru za unutrašnje poslove za postavlja- 

nje zarajenika komanđira:
a) Stanice railicije Banja Luka I
b) Stanice railicije Banja Luka II

Prijedlog Rješenja o postavljenju inspektora priho- 
da opštine Banja Luka.
Prijedlog Rješenja o imenovanju pređstavnlka Skup- 
štlne opštine u Komisiju za izbore i pitanja kadrov- 
ske politike pri Opštinskoj konferenciji SSRN.
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Prijedlog RjeSenja o iamjeni RjeSenja o imeno- 
vanju Komisije *a erađikaciju pjegavog tlfusa na 
podrufiju opBtine Banja Luka.
Izvjestilac po tafikama od 8 do 13j BOJAN PETKOVlđ
Prijedlozi zakljuftaka o pregleđu:
a) Statuta Tehnifike Bkole
b) Statuta Poljoprivređne tehnifike Bkole
c) Statuta Osnovne Skole "Mladen Stojanovid" 

Đronzani Majdan
Isvjestilac: DRAGAH OLOJlđ
Prijedlog Zakljudka o obustavi izvrBenja Statuta 
Trgovadkog pređuzeda "Duvan" Banja Luka.
Izvjestilac: DRAGAN OLOJlđ
Informacija o upisu uSenika u prve razređe Bkola 
II stupnja u Skolskoj 1970/71 godini.
IZVjestilac: RAJKO KDZMANOVIĆ
Prijeđlog RjeSenja o imenovanju Slanova SkupBtine 
Fonda "Petar Kofiiđ".

&

&

Izvjestilac: BOJAN PETKOVlđ
Prijedlog RjeSenja o prenosu prava koriSdenja od- 
ređjenih sredstava na Mjesnu zajednicu Strifiiđi
, . BEBA TABAKOVlđIzvjestilac:
Prijedlog Zaključka o raspodjeli 2,050.000,00 di- 
nara obezbjedjenlh u budžetu Opštine Banja Luka 
za 1970. godinu na ime obezbjedjenja uSeBđa za ku- 
povinu stanova. . „
Izvjestilac: ALIJA LITRlđ

'ђО). Prijedlog Zakljufika o odobrenju obnavljanja lokaci- 
7 za za izgrađnju stambenih objekata poruSenih od 

zemljotresa 26. i 27. oktobra i 31. decembra 1969. 
gođine. '
Izvjestilac: VLADIMIR MARKOVlđ



PRIJEDLOG ZA IZMJEOT DNEVMOG REDA KOJI 
JE DOSTAVLJEN ODBORNICIMA

I. PREDLAŽE SE DOPUNA DNEVNOG REDA 
SLIJEDEĆIM TACKAMA*

1. Prijedlog Zaklјибка o obuetavi iavrienja Statu- 
ta Trgovafikog pređuređa "Duvan" Banja Luka,

2. Inforraacija o upisu uSenika u prve razrede Sko- 
la II stupnja u Skolskoj 1970/71 godini,

3. Prijedlog RjeSenja o imenovanju filanova SkupSti- 
ne Fonda "Petar Kofiiđ",

4. Prijedlog RjeSenja o prenosu prava koriSdenja 
određjenih sredstava na Mjesnu zajednicu Stri- 
fiiđi,

5. Prijeđlog Zakljufika o raspodjeli 2,050.000,00 
dinara obezbjedjenih u budžetu OpStine Đanja 
Luka za 1970. godinu na ime obezbjedjenja ufieSća 
za kupovinu stanova i

6. Prijeđlog Zakljufika o odobrenju obnavljanja lo- 
kacija za izgradnju starabenih objekata porušenih 
ođ zemljotresa 26. i 27. oktobra i 31. đecerabra 
1969. godine.

II. PRIJEDLOG DA SE SKINE S DNEVNOG REDA

1. Prijedlog ZakljuSka o pregledu Statuta Veteri- 
narske stanice Banja Luka.


